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II. TEXTOS EN TRAMITACIÓN

H. PREGUNTAS TRAMITADAS POR LA 
MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

3. Preguntas a responder por escrito

 
a) Preguntas que se formulan

 
PRESIDÈNCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión de 16 de 
febrero de 2021, de acuerdo con lo establecido en el  
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, ha 
admitido a trámite las preguntas que, seguidamente, se 
especifican, para las que se  ha solicitado respuesta por escrito.

– Preguntas números 6.240 a 6.335.

Para dar cumplimiento a lo establecido en el artículo 96.1 
del Reglamento de las Corts Valencianes, se ordena publicar 
estas preguntas en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 16 de febrero de 2021

El presidente 
Enric Morera i Català

 
Pregunta número 6.240 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Ana Vega Campos y el diputado 
Miguel Pascual Pérez, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre el transporte 
público de viajeros por carretera (RE número 31.409)

Ante la situación actual, con un crecimiento desmedido de 
contagios por el SARS-CoV-2 y la saturación del sistema 
sanitario de la Comunitat Valenciana, situación por la cual se 
aprueba el Decreto 2/2021, de 24 de enero, del presidente 
de la Generalitat, por el que se limita la permanencia de 
grupos de personas en espacios públicos y privados, entre 
otros aspectos:

¿Por qué el Consell considera que se debe limitar a dos 
personas la permanencia de grupos de personas no 
convivientes en espacios públicos cerrados, pero no así en 
las actividades de transporte?

¿Qué medidas está tomando el Consell para restringir 
aquellos desplazamientos que no estén adecuadamente 
justificados de acuerdo con lo establecido en el apartado 
segundo del Decreto 15/2020, de 30 de octubre, del 
presidente de la Generalitat?

València, 29 de enero de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

II. TEXTOS EN TRAMITACIÓ

H. PREGUNTES TRAMITADES PER LA 
MESA DE LES CORTS VALENCIANES

3. Preguntes a respondre per escrit

 
a) Preguntes que es formulen

 
PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió de 16 de 
febrer de 2021,  d’acord amb el que hi ha establit en  
l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, ha 
admès a tràmit les preguntes que, tot seguit, s’especifiquen, 
per a les quals s’ha sol·licitat resposta per escrit.

– Preguntes números números 6.240 a 6.335.

Per tal de complir el que hi ha establit en l’article 96.1 del 
Reglament de les Corts Valencianes, s’ordena publicar aques-
tes preguntes en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 16 de febrer de 2021

El president 
Enric Morera i Català

 
Pregunta número 6.240 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat Miguel Pascual Pérez, del Grup Parlamentari 
Vox Comunidad Valenciana, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obres Públiques i Mobilitat sobre el transport 
públic de viatgers per carretera (RE número 31.409)

Davant la situació actual, amb un creixement desmesurat de 
contagis pel SARS-CoV-2 i la saturació del sistema sanitari 
de la Comunitat Valenciana, situació per la qual s’aprova 
el Decret 2/2021, de 24 de gener, del president de la 
Generalitat, pel qual es limita la permanència de grups de 
persones en espais públics i privats, entre altres aspectes:

 
Per què el Consell considera que s’ha de limitar a dues 
persones la permanència de grups de persones no convi-
vents en espais públics tancats, però no així en les activitats 
de transport?

Quines mesures està prenent el Consell per a restringir 
aquells desplaçaments que no estiguen justificats adequa-
dament d’acord amb el que s’estableix en l’apartat segon 
del Decret 15/2020, de 30 d’octubre, del president de la 
Generalitat?

València, 29 de gener de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez
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Pregunta número 6.241 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Ana Vega Campos y el diputado 
Miguel Pascual Pérez, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre medidas para 
evitar contagios por COVID-19 en taxis (RE número 31.411)

Ante la situación actual, con un crecimiento desmedido de 
contagios por el SARS-CoV-2 y la saturación del sistema 
sanitario de la Comunitat Valenciana, situación por la cual se 
aprueba el Decreto 2/2021, de 24 de enero, del presidente 
de la Generalitat:

¿Qué medidas extraordinarias está tomando el Consell 
para evitar los contagios por el SARS-CoV-2 dentro de la 
actividad de taxis?

València, 29 de enero de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

Pregunta número 6.242 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Ana Vega Campos y el diputado 
Miguel Pascual Pérez, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre medidas para 
evitar contagios por COVID-19 en el transporte escolar (RE 
número 31.413)

Ante la situación actual, con un crecimiento desmedido de 
contagios por el SARS-CoV-2 y la saturación del sistema 
sanitario de la Comunitat Valenciana, situación por la cual se 
aprueba el Decreto 2/2021, de 24 de enero, del presidente 
de la Generalitat:

¿Qué medidas extraordinarias está tomando el Consell 
para evitar los contagios por el SARS-CoV-2 dentro de la 
actividad de transporte escolar?

València, 29 de enero de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

 

Pregunta número 6.243 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Ana Vega Campos y el diputado 
Miguel Pascual Pérez, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre medidas para 
evitar contagios por COVID-19 en el transporte regular de 
viajeros (RE número 31.414)

Ante la situación actual, con un crecimiento desmedido de 
contagios por el SARS-CoV-2 y la saturación del sistema 
sanitario de la Comunitat Valenciana, situación por la cual se 
aprueba el Decreto 2/2021, de 24 de enero, del presidente 
de la Generalitat:

Pregunta número 6.241 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat Miguel Pascual Pérez, del Grup Parlamentari 
Vox Comunidad Valenciana, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obres Públiques i Mobilitat sobre mesures per a 
evitar contagis per COVID-19 en taxis (RE número 31.411)

Davant la situació actual, amb un creixement desmesurat de 
contagis pel SARS-CoV-2 i la saturació del sistema sanitari 
de la Comunitat Valenciana, situació per la qual s’aprova 
el Decret 2/2021, de 24 de gener, del president de la 
Generalitat:

Quines mesures extraordinàries està prenent el Consell per 
a evitar els contagis pel SARS-CoV-2 dins de l’activitat de 
taxis?

València, 29 de gener de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

Pregunta número 6.242 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat Miguel Pascual Pérez, del Grup Parlamentari 
Vox Comunidad Valenciana, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obres Públiques i Mobilitat sobre mesures per 
a evitar contagis per COVID-19 en el transport escolar (RE 
número 31.413)

Davant la situació actual, amb un creixement desmesurat de 
contagis pel SARS-CoV-2 i la saturació del sistema sanitari 
de la Comunitat Valenciana, situació per la qual s’aprova 
el Decret 2/2021, de 24 de gener, del president de la 
Generalitat:

Quines mesures extraordinàries està prenent el Consell per 
a evitar els contagis pel SARS-CoV-2 dins de l’activitat de 
transport escolar?

València, 29 de gener de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

 

Pregunta número 6.243 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat Miguel Pascual Pérez, del Grup Parlamentari 
Vox Comunidad Valenciana, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obres Públiques i Mobilitat sobre mesures per 
a evitar contagis per COVID-19 en el transport regular de 
viatgers (RE número 31.414)

Davant la situació actual, amb un creixement desmesurat de 
contagis pel SARS-CoV-2 i la saturació del sistema sanitari 
de la Comunitat Valenciana, situació per la qual s’aprova 
el Decret 2/2021, de 24 de gener, del president de la 
Generalitat:
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¿Qué medidas extraordinarias está tomando el Consell 
para evitar los contagios por el SARS-CoV-2 dentro de la 
actividad de transporte regular de viajeros?

València, 29 de enero de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

Pregunta número 6.244 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Ana Vega Campos y el diputado 
Miguel Pascual Pérez, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre medidas 
para evitar contagios por COVID-19 en el transporte por 
arrendamiento con conductor (RE número 31.415)

Ante la situación actual, con un crecimiento desmedido de 
contagios por el SARS-CoV-2 y la saturación del sistema 
sanitario de la Comunitat Valenciana, situación por la cual se 
aprueba el Decreto 2/2021, de 24 de enero, del presidente 
de la Generalitat:

¿Qué medidas extraordinarias está tomando el Consell para 
evitar los contagios por el SARS-CoV-2 dentro de la activi-
dad de transporte público discrecional de personas viajeras 
mediante arrendamiento de vehículos con conductor?

València, 29 de enero de 2021 
Ana Vega Campos  

Miguel Pascual Pérez

 
Pregunta número 6.245 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre la 
planificación del saneamiento de aguas residuales urbanas 
(RE número 31.418)

¿En qué fase se encuentra la elaboración del III Plan 
de saneamiento de aguas residuales de la Comunidad 
Valenciana?

¿Qué trabajos, convenios y estudios se han llevado a cabo 
durante los años 2018, 2019 y 2020 para la elaboración  
del III Plan de saneamiento de aguas residuales de la 
Comunidad Valenciana?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.246 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo Rural, 
Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre las zonas 
de baño en aguas continentales (RE número 31.419)

Quines mesures extraordinàries està prenent el Consell per 
a evitar els contagis pel SARS-CoV-2 dins de l’activitat de 
transport regular de viatgers?

València, 29 de gener de 2021 
Ana Vega Campos 

Miguel Pascual Pérez

Pregunta número 6.244 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Ana Vega Campos i 
el diputat Miguel Pascual Pérez, del Grup Parlamentari 
Vox Comunidad Valenciana, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller de Política 
Territorial, Obres Públiques i Mobilitat sobre mesures 
per a evitar contagis per COVID-19 en el transport per 
arrendament amb conductor (RE número 31.415)

Davant la situació actual, amb un creixement desmesurat de 
contagis pel SARS-CoV-2 i la saturació del sistema sanitari 
de la Comunitat Valenciana, situació per la qual s’aprova 
el Decret 2/2021, de 24 de gener, del president de la 
Generalitat:

Quines mesures extraordinàries està prenent el Consell 
per a evitar els contagis pel SARS-CoV-2 dins de l’activitat 
de transport públic discrecional de persones viatgeres 
mitjançant arrendament de vehicles amb conductor?

València, 29 de gener de 2021 
Ana Vega Campos  

Miguel Pascual Pérez

 
Pregunta número 6.245 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre la 
planificació del sanejament d’aigües residuals urbanes (RE 
número 31.418)

En quina fase es troba l’elaboració del III Pla de sanejament 
d’aigües residuals de la Comunitat Valenciana?

 
Quins treballs, convenis i estudis s’han dut a terme durant 
els anys 2018, 2019 i 2020 per a l’elaboració del III Pla de 
sanejament d’aigües residuals de la Comunitat Valenciana?

 
València, 3 de febrer de 2021 

Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

Pregunta número 6.246 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre les zones 
de bany en aigües continentals (RE número 31.419)
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¿Cuál es el procedimiento que se ha de seguir para solicitar 
o para hacer la declaración de una zona de baño en aguas 
continentales?

¿Cuáles son las zonas de baño en aguas continentales 
declaradas en la actualidad en la Generalitat Valenciana? ¿En 
qué fecha se declaró cada una de ellas?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.247 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre el 
volumen de aguas residuales depuradas (RE número 31.420)

¿Cuál es la capacidad en términos de volumen de depura-
ción de cada una de las EDAR de la Comunidad Valenciana?

¿Cuál es el volumen generado de aguas residuales depuradas 
en cada una de las EDAR de la Comunidad Valenciana en los 
ejercicios 2018, 2019 y 2020, caracterizando en cada caso 
la calidad del efluente, de acuerdo con el Reglamento de la 
Unión Europea 2020/741, relativo a los requisitos mínimos 
para la reutilización del agua, y el Real decreto 1.620/2007, 
de reutilización de aguas depuradas?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.248 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre el 
volumen de aguas residuales depuradas (RE número 31.421)

¿Cuáles son los volúmenes de aguas residuales depuradas 
de cada una de las EDAR de la Comunidad Valenciana que 
se reutilizan para usos privativos diferentes de los agrarios, 
especificando el tipo de uso de destino (riego de campos de 
golf, riego de parques y jardines, usos industriales) y en qué 
términos municipales se aplican estas aguas reutilizadas?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.249 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre el 
volumen de aguas residuales depuradas (RE número 31.422)

Quin és el procediment que s’ha de seguir per a sol·licitar 
o per a fer la declaració d’una zona de bany en aigües 
continentals?

Quines són les zones de bany en aigües continentals 
declarades en l’actualitat en la Generalitat Valenciana? En 
quina data es va declarar cadascuna d’aquestes?

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

Pregunta número 6.247 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre el volum 
d’aigües residuals depurades (RE número 31.420)

Quina és la capacitat en termes de volum de depuració de 
cadascuna de les EDAR de la Comunitat Valenciana?

Quin és el volum generat d’aigües residuals depurades en 
cadascuna de les EDAR de la Comunitat Valenciana en els 
exercicis 2018, 2019 i 2020? Caracteritzeu en cada cas la 
qualitat de l’efluent, d’acord amb el Reglament de la Unió 
Europea 2020/741, relatiu als requisits mínims per a la 
reutilització de l’aigua, i el Reial decret 1.620/2007, de 
reutilització d’aigües depurades.

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

Pregunta número 6.248 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre el volum 
d’aigües residuals depurades (RE número 31.421)

Quins són els volums d’aigües residuals depurades de 
cadascuna de les EDAR de la Comunitat Valenciana que 
es reutilitzen per a usos privatius diferents dels agraris? 
Especifiqueu-ne el tipus d’ús de destinació (reg de camps de 
golf, reg de parcs i jardins, usos industrials) i en quins termes 
municipals s’apliquen aquestes aigües reutilitzades.

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

Pregunta número 6.249 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre el volum 
d’aigües residuals depurades (RE número 31.422)
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¿Cuáles son los volúmenes de aguas depuradas que se 
reutilizan para usos agrarios en cada una de las EDAR de la 
Comunidad Valenciana y cuáles son las entidades de riego 
beneficiarias de estos caudales depurados en cada caso, qué 
volúmenes utilizan, de dónde procede y dónde se aplican 
estas aguas depuradas?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.250 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Jesús Pla Herrero, del Grupo 
Parlamentario Compromís, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
los impuestos de sucesiones y donaciones, actos jurídicos y 
donaciones y transmisiones patrimoniales gestionados por 
la conselleria de hacienda (RE número 31.423)

Recibida la respuesta sobre las comprobaciones anuladas 
por los tribunales contencioso–administrativos, planteamos 
ahora las mismas preguntas respecto a los tribunales 
económico-administrativos.

En relación con los impuestos de sucesiones y donaciones, 
actos jurídicos y donaciones y transmisiones patrimoniales 
gestionados por la conselleria de hacienda de la Generalitat:

¿Cuántos expedientes de comprobación de valor ha incoado 
la conselleria en cada uno de los últimos diez años?

De estas comprobaciones de valor, ¿cuántas han sido 
anuladas por los tribunales económico-administrativos?

A consecuencia de estas anulaciones, ¿cuánto dinero ha 
dejado de cobrar la Generalitat?

València, 2 de febrero de 2021 
Jesús Pla Herrero

 

Pregunta número 6.251 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, del 
Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanidad Universal y Salud Pública sobre la estancia media de 
pacientes en el Hospital Ernest Lluch de València (RE número 
31.444)

¿Cuál es la estancia media de los pacientes en la antigua 
escuela de enfermería del Hospital de La Fe en Campanar 
(Hospital Ernest Lluch) desde su habilitación para acoger a 
pacientes de la COVID-19 hasta la fecha de respuesta?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.252 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 

Quins són els volums d’aigües depurades que es reuti-
litzen per a usos agraris en cadascuna de les EDAR de 
la Comunitat Valenciana i quines són les entitats de reg 
beneficiàries d’aquests cabals depurats en cada cas, quins 
volums utilitzen, d’on procedeix i on s’apliquen aquestes 
aigües depurades?

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

Pregunta número 6.250 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Jesús Pla Herrero, del Grup 
Parlamentari Compromís, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre 
els impostos de successions i donacions, actes jurídics i 
donaciones i transmissions patrimonials gestionats per la 
conselleria d’hisenda (RE número 31.423)

Rebuda la resposta al voltant de les comprovacions 
anul·lades pels tribunals contenciosos administratius, 
plantegem ara les mateixes preguntes respecte dels tribu-
nals econòmics administratius.

Amb relació als impostos de successions i donacions, actes 
jurídics i donacions i transmissions patrimonials gestionats 
per la conselleria d’hisenda de la Generalitat:

Quants expedients de comprovació de valor ha incoat la 
conselleria en cadascun dels últims deu anys?

D’aquestes comprovacions de valor, quantes han sigut 
anul·lades pels tribunals econòmics administratius?

A conseqüència d’aquestes anul·lacions, quants diners ha 
deixat de cobrar la Generalitat?

València, 2 de febrer de 2021 
Jesús Pla Herrero

Pregunta número 6.251 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre l’estada mitjana de 
pacients a l’Hospital Ernest Lluch de València (RE número 
31.444)

Quina és l’estada mitjana dels pacients en l’antiga escola 
d’infermeria de l’Hospital de La Fe a Campanar (Hospital 
Ernest Lluch) des de la seua habilitació per a acollir a 
pacients de la COVID-19 fins a la data de resposta?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.252 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
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la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
criterios para la derivación de pacientes al Hospital Ernest 
Lluch de València (RE número 31.445)

¿Cuáles son los criterios de derivación de pacientes a la 
antigua escuela de enfermería del Hospital de La Fe en 
Campanar (Hospital Ernest Lluch)?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.253 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
número de profesionales que han renunciado a trabajar en 
el Hospital Ernest Lluch de València (RE número 31.446)

¿Cuántos profesionales han renunciado a trabajar en la 
antigua escuela de enfermería del Hospital de La Fe en 
Campanar (Hospital Ernest Lluch)?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.254 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
la ratio mensual fisioterapeuta/paciente en el Hospital 
Ernest Lluch de València (RE número 31.447)

¿Cuál es la ratio mensual de fisioterapeuta/paciente en 
cada uno de los turnos en las distintas plantas de la antigua 
escuela de enfermería del Hospital de La Fe en Campanar 
(Hospital Ernest Lluch) desde su habilitación para acoger a 
pacientes de la COVID-19 hasta la fecha de respuesta?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.255 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
ratio mensual enfermera/paciente en el Hospital Ernest 
Lluch de València (RE número 31.448)

¿Cuál es la ratio mensual de enfermera/paciente en cada uno 
de los turnos en las distintas plantas del edificio de la antigua 
escuela de enfermería del Hospital de La Fe en Campanar 
(Hospital Ernest Lluch) desde su habilitación para acoger a 
pacientes de la COVID-19 hasta la fecha de respuesta?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

de Sanitat Universal i Salut Pública sobre criteris per a la 
derivació de pacients a l’Hospital Ernest Lluch de València 
(RE número 31.445)

Quins són els criteris de derivació de pacients a l’antiga 
escola d’infermeria de l’Hospital de La Fe a Campanar 
(Hospital Ernest Lluch)?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.253 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre el nombre de 
professionals que han renunciat a treballar a l’Hospital 
Ernest Lluch de València (RE número 31.446)

Quants professionals han renunciat a treballar en l’antiga 
escola d’infermeria de l’Hospital de La Fe a Campanar 
(Hospital Ernest Lluch)?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.254 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre la ràtio mensual 
fisioterapeuta/pacient a l’Hospital Ernest Lluch de València 
(RE número 31.447)

Quina és la ràtio mensual de fisioterapeuta/pacient en 
cadascun dels torns en les diferents plantes de l’antiga 
escola d’infermeria de l’Hospital de La Fe a Campanar 
(Hospital Ernest Lluch) des de la seua habilitació per a acollir 
a pacients de la COVID-19 fins a la data de resposta?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.255 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre la ràtio mensual 
infermera/pacient a l’Hospital Ernest Lluch de València (RE 
número 31.448)

Quina és la ràtio mensual d’infermera/pacient en cadascun 
dels torns en les diferents plantes de l’edifici de l’antiga 
escola d’infermeria de l’Hospital de La Fe a Campanar 
(Hospital Ernest Lluch) des de la seua habilitació per a acollir 
a pacients de la COVID-19 fins a la data de resposta?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López
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Pregunta número 6.256 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
la ratio mensual auxiliar de enfermería/paciente en el 
Hospital Ernest Lluch de València (RE número 31.449)

¿Cuál es la ratio mensual de auxiliar de enfermería/paciente 
en cada uno de los turnos en las distintas plantas del edificio 
de la antigua escuela de enfermería del Hospital de La Fe 
en Campanar (Hospital Ernst Lluch) desde su habilitación 
para acoger a pacientes de la COVID-19 hasta la fecha de 
respuesta?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

 
Pregunta número 6.257 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
personas que han recibido la vacuna contra la COVID-19 
irregularmente (RE número 31.450)

De las personas que han recibido la vacuna contra la 
COVID-19 irregularmente, ¿cuántas de ellas han recibido la 
segunda dosis?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

 
Pregunta número 6.258 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el número de vacunas contra la COVID-19 que se han 
desechado (RE número 31.451)

¿Cuántas dosis de la vacuna contra la COVID-19 se han 
tenido que desechar por no tener suficientes personas 
citadas para vacunar?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.259 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre las 
jeringuillas utilizadas en la vacunación contra la COVID-19 
(RE número 31.452)

¿Qué tipo de jeringuillas se está usando para la vacunación 
contra la COVID-19?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.256 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre la ràtio mensual 
auxiliar d’infermeria/pacient a l’Hospital Ernest Lluch de 
València (RE número 31.449)

Quina és la ràtio mensual d’auxiliar d’infermeria/pacient 
en cadascun dels torns en les diferents plantes de l’edifici 
de l’antiga escola d’infermeria de l’Hospital de La Fe a 
Campanar (Hospital Ernst Lluch) des de la seua habilitació 
per a acollir a pacients de la COVID-19 fins a la data de 
resposta?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

 
Pregunta número 6.257 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre persones que han 
rebut la vacuna contra la COVID-19 irregularment (RE 
número 31.450)

De les persones que han rebut la vacuna contra  
la COVID-19 irregularment, quantes d’elles han rebut la 
segona dosi?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

 
Pregunta número 6.258 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre el nombre de 
vacunes contra la COVID-19 que s’han rebutjat (RE número 
31.451)

Quantes dosis de la vacuna contra la COVID-19 s’han hagut 
de rebutjar per no tenir suficients persones citades per a 
vacunar?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.259 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre les xeringues 
utilitzades en la vacunació contra la COVID-19 (RE número 
31.452)

Quin tipus de xeringues s’està usant per a la vacunació 
contra la COVID-19?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López
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Pregunta número 6.260 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, del 
Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el  
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre las 
jeringuillas utilizadas para la vacunación contra la COVID-19 
(RE número 31.453)

El Consejo General de Enfermería aconseja que las jeringuillas 
adecuadas para obtener seis dosis de cada vial de vacuna 
contra la COVID-19 de Pfizer deben tener un volumen 
muerto bajo; en concreto, deben estar graduadas a 0,1 ml.

¿Con cuántas unidades de este tipo de jeringuillas cuenta 
la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública a 31 de 
enero de 2021?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.261 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
número de respiradores en cada uno de los departamentos 
de salud (RE número 31.454)

¿Cuántos respiradores tienen en la actualidad cada uno de 
los departamentos de salud de la Comunitat Valenciana?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.262 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el número de intervenciones quirúrgicas de enfermos 
de cáncer se han aplazado por la crisis de COVID-19 (RE 
número 31.455)

¿Cuántas intervenciones quirúrgicas de enfermos de cáncer 
se han visto paralizadas desde el 14 de marzo de 2020 hasta 
el 31 de enero de 2021?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.263 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, del 
Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 
161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la vinculación 
actual del doctor Manuel Pineda Cuenca con la Conselleria 
de Sanidad (RE número 31.456)

Pregunta número 6.260 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre les xeringues 
utilitzades per a la vacunació contra la COVID-19 (RE 
número 31.453)

El Consell General d’Infermeria aconsella que les xeringues 
adequades per a obtenir sis dosis de cada vial de vacuna 
contra la COVID-19 de Pfizer han de tenir un volum mort 
baix; en concret, han d’estar graduades a 0,1 ml.

De quantes unitats d’aquesta mena de xeringues disposa la 
Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública a 31 de gener 
de 2021?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.261 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre el nombre de 
respiradors en cadascun dels departaments de salut (RE 
número 31.454)

Quants respiradors tenen en l’actualitat cadascun dels 
departaments de salut de la Comunitat Valenciana?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.262 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre el nombre 
d’intervencions quirúrgiques de malalts de càncer s’han 
ajornat per la crisi de COVID-19 (RE número 31.455)

 
Quantes intervencions quirúrgiques de malalts de càncer 
s’han paralitzat des del 14 de març de 2020 fins al 31 de 
gener de 2021?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.263 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la vinculació actual 
del doctor Manuel Pineda Cuenca amb la Conselleria de 
Sanitat (RE número 31.456)
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¿Cuál es la situación actual de vinculación laboral del doctor 
Manuel Pineda Cuenca con la Conselleria de Sanidad 
Universal y Salud Pública?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.264 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
vinculación actual de la doctora Carmen Martínez Ramírez 
con la Conselleria de Sanidad (RE número 31.457)

¿Cuál es la situación actual de vinculación laboral de la 
doctora Carmen Martínez Ramírez con la Conselleria de 
Sanidad Universal y Salud Pública?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.265 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
coste mensual de los servicios de atención telefónica (RE 
número 31.458)

¿Cuál es el coste mensual de los servicios de atención 
telefónica 900 300 555 y 961 839 000 desde su puesta en 
funcionamiento hasta la fecha de respuesta?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.266 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
problemas con los suministros de agua, luz y climatización 
del Hospital Ernest Lluch de València (RE número 31.459)

¿Tiene o ha tenido desde el 1 de diciembre de 2020 el 
edificio de la antigua escuela de enfermería del Hospital de 
La Fe en Campanar (Hospital Ernest Lluch), problemas con 
los suministros de agua caliente, luz o climatización?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.267 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 

Quina és la situació actual de vinculació laboral del doctor 
Manuel Pineda Cuenca amb la Conselleria de Sanitat 
Universal i Salut Pública?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.264 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la vinculació actual 
de la doctora Carmen Martínez Ramírez amb la Conselleria 
de Sanitat (RE número 31.457)

Quina és la situació actual de vinculació laboral de la doctora 
Carmen Martínez Ramírez amb la Conselleria de Sanitat 
Universal i Salut Pública?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.265 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el cost mensual dels 
serveis d’atenció telefònica (RE número 31.458)

 
Quin és el cost mensual dels serveis d’atenció  
telefònica 900 300 555 i 961 839 000 des que els van posar 
en funcionament fins a la data de resposta?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.266 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre problemes amb els 
subministraments d’aigua, llum i climatització de l’Hospital 
Ernest Lluch de València (RE número 31.459)

Té o ha tingut des de l’1 de desembre de 2020 l’edifici 
de l’antiga escola d’infermeria de l’Hospital de La Fe a 
Campanar (Hospital Ernest Lluch), problemes amb els 
subministraments d’aigua calenta, llum o climatització?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.267 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
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la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el número de profesionales en el Hospital Ernest Lluch de 
València (RE número 31.460)

¿El edificio de la antigua escuela de enfermería del Hospital 
de La Fe en Campanar (Hospital Ernest Lluch) cuenta con el 
personal necesario para poder cubrir la atención del número 
de pacientes que están ingresados en los últimos meses?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.268 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
adecuación de las instalaciones del Hospital Ernest Lluch 
de València (RE número 31.461)

¿El edificio de la antigua escuela de enfermería del Hospital 
de La Fe en Campanar (Hospital Ernest Lluch) dispone de 
las instalaciones y medios necesarios para la tipología y el 
número de pacientes que se están derivando en los últimos 
meses?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.269 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
quejas por la atención recibida en el Hospital Ernest Lluch 
de València (RE número 31.462)

¿Tiene conocimiento la Consellera de Sanidad Universal y 
Salud Pública de alguna queja, reclamación o sugerencia 
de algún paciente, familiar o profesional en relación con 
la atención sanitaria recibida en el edificio de la antigua 
escuela de enfermería del Hospital de La Fe en Campanar 
(Hospital Ernest Lluch)?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.270 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el cambio del equipo de organización de la vacunación 
contra la COVID-19 (RE número 31.463)

¿Cuáles son los motivos del reciente cambio del equipo de 
organización de la vacunación contra la COVID-19 en la 
Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública? ¿La señora 

de Sanitat Universal i Salut Pública sobre el nombre de 
professionals a l’Hospital Ernest Lluch de València (RE 
número 31.460)

L’edifici de l’antiga escola d’infermeria de l’Hospital de La 
Fe a Campanar (Hospital Ernest Lluch) disposa del personal 
necessari per a poder cobrir l’atenció del nombre de pacients 
que estan ingressats els últims mesos?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.268 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre l’adequació de les 
instal·lacions de l’Hospital Ernest Lluch de València (RE 
número 31.461)

L’edifici de l’antiga escola d’infermeria de l’Hospital de 
La Fe a Campanar (Hospital Ernest Lluch) disposa de les 
instal·lacions i mitjans necessaris per a la tipologia i el 
nombre de pacients que s’estan derivant en els últims 
mesos?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.269 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre queixes per l’atenció 
rebuda a l’Hospital Ernest Lluch de València (RE número 
31.462)

Té coneixement la Consellera de Sanitat Universal i Salut 
Pública d’alguna queixa, reclamació o suggeriment d’algun 
pacient, familiar o professional en relació amb l’atenció 
sanitària rebuda en l’edifici de l’antiga escola d’infermeria de 
l’Hospital de La Fe a Campanar (Hospital Ernest Lluch)?

 
València, 2 de febrer de 2021 

José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.270 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el canvi de l’equip 
d’organització de la vacunació contra la COVID-19 (RE 
número 31.463)

Quins són els motius del recent canvi de l’equip 
d’organització de la vacunació contra la COVID-19 en la 
Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública? La senyora 
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Dolores Salas, nombrada responsable administrativo, a quién 
releva? ¿Sigue dependiendo de Salud Pública este proceso?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.271 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
la fecha para tener a toda la población vacunada contra la 
COVID-19 (RE número 31.464)

¿Qué fecha tienen prevista para que toda la población de la 
Comunitat Valenciana esté vacunada contra la COVID-19?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.272 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
la fecha para tener a todo el personal sanitario vacunado 
contra la COVID-19 (RE número 31.465)

¿Cuál es la fecha prevista para que todo el personal sanitario 
público y privado esté vacunado contra la COVID-19?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.273 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el plan de vacunación contra la COVID-19 (RE número 
31.466)

¿Tienen previsto un calendario de vacunación contra la 
COVID-19 en el que se especifique el personal designado a 
dicha tarea, las personas a vacunar y las fechas en las que se 
efectuará?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.274 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el plan de vacunación contra la COVID-19 (RE número 
31.467)

Dolores Salas, nomenada responsable administratiu, a qui 
relleva? Continua depenent de Salut Pública aquest procés?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.271 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la data per a tenir 
tota la població vacunada contra la COVID-19 (RE número 
31.464)

Quina data tenen prevista perquè tota la població de la 
Comunitat Valenciana estiga vacunada contra la COVID-19?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.272 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la data per a tenir 
tot el personal sanitari vacunat contra la COVID-19 (RE 
número 31.465)

Quina és la data prevista perquè tot el personal sanitari 
públic i privat estiga vacunat contra la COVID-19?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.273 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el pla de vacunació 
contra la COVID-19 (RE número 31.466)

 
Tenen previst un calendari de vacunació contra la COVID-19 
en què s’especifique el personal designat a aquesta tasca, les 
persones que cal vacunar i les dates en què s’efectuarà?

 
València, 2 de febrer de 2021 

José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.274 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el pla de vacunació 
contra la COVID-19 (RE número 31.467)
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¿Cuáles son los criterios de selección de las personas a 
vacunar contra la COVID-19 y el orden en que recibirán 
dicha vacuna?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.275 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre los 
responsables políticos y técnicos de la administración de 
las vacunas por COVID-19 (RE número 31.468)

¿Quiénes eran los responsables políticos y técnicos en la 
administración de las vacunas contra la COVID-19 desde 
el 27 de diciembre de 2020 hasta el 20 de enero de 2021? 
¿Quiénes ostentan dicha responsabilidad en la actualidad?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.276 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
medidas para evitar la vacunación irregular contra la 
COVID-19 (RE número 31.469)

¿Qué medidas van a adoptar para que no se vuelvan a 
realizar más vacunaciones irregulares de la COVID-19?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.277 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
postura de la Conselleria de Sanidad ante la vacunación 
irregular contra la COVID-19 (RE número 31.470)

¿Cuál es la postura de la consellera con respecto a la 
administración de la segunda dosis de la vacuna contra la 
COVID-19 a las personas que se les ha administrado la 
primera dosis de manera irregular?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.278 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 

Quins són els criteris de selecció de les persones que cal 
vacunar contra la COVID-19 i l’ordre en què rebran aquesta 
vacuna?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.275 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre els responsables 
polítics i tècnics de l’administració de les vacunes per 
COVID-19 (RE número 31.468)

Qui eren els responsables polítics i tècnics en l’administració 
de les vacunes contra la COVID-19 des del 27 de desembre 
de 2020 fins al 20 de gener de 2021? Qui tenen aquesta 
responsabilitat en l’actualitat?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.276 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre mesures per a evitar 
la vacunació irregular contra la COVID-19 (RE número 
31.469)

Quines mesures adoptaran perquè no es tornen a realitzar 
més vacunacions irregulars de la COVID-19?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.277 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre la postura de la 
Conselleria de Sanitat davant la vacunació irregular contra 
la COVID-19 (RE número 31.470)

Quina és la postura de la consellera respecte a 
l’administració de la segona dosi de la vacuna contra la 
COVID-19 a les persones que se’ls ha administrat la primera 
dosi de manera irregular?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.278 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
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la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
vacunaciones irregulares contra la COVID-19 (RE número 
31.471)

¿Se ha vacunado contra la COVID-19 a algún cargo de 
designación política en la Conselleria de Sanidad Universal y 
Salud Pública?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.279 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
realización de PCR después de la cuarentena (RE número 
31.472)

¿Cuál es el motivo por el que no se realiza una PCR al final 
del periodo de cuarentena a los afectados por la COVID-19?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.280 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
la incorporación de personal sanitario con PCR o test de 
antígenos positivo (RE número 31.473)

¿Se está incorporando personal sanitario con resultado 
de PCR o antígenos positiva tras el periodo de 10 días de 
aislamiento? ¿Por qué motivo?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.281 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
el personal sanitario jubilado voluntario en la crisis por 
COVID-19 (RE número 31.474)

En relación con los profesionales sanitarios jubilados que se 
han ofrecido a la conselleria para poder colaborar en la lucha 
contra la COVID-19, ¿se ha previsto ya la relación jurídica y 
las funciones que los mismos pudieran realizar?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

de Sanitat Universal i Salut Pública sobre vacunacions 
irregulars contra la COVID-19 (RE número 31.471)

 
S’ha vacunat contra la COVID-19 a algun càrrec de desig-
nació política en la Conselleria de Sanitat Universal i Salut 
Pública?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.279 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la realització de PCR 
després de la quarantena (RE número 31.472)

 
Quin és el motiu pel qual no es realitza una PCR al final del 
període de quarantena als afectats per la COVID-19?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.280 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la incorporació de 
personal sanitari amb PCR o test d’antígens positiu (RE 
número 31.473)

S’està incorporant personal sanitari amb resultat de PCR o 
antígens positiva després del període de 10 dies d’aïllament? 
Per quin motiu?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.281 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el personal sanitari 
jubilat voluntari en la crisi per COVID-19 (RE número 
31.474)

En relació amb els professionals sanitaris jubilats que s’han 
oferit a la conselleria per a poder col·laborar en la lluita 
contra la COVID-19, s’ha previst ja la relació jurídica i les 
funcions que poden realitzar?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López
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Pregunta número 6.282 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
la realización de test de antígenos en las farmacias (RE 
número 31.475)

¿Han remitido o van a remitir al Ministerio de Sanidad, 
Consumo y Bienestar Social solicitud para que autorice la 
realización de test de antígenos en las oficinas de farmacia?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.283 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
desvío de vacunas de COVID-19 de Castellón a Alicante 
(RE número 31.476)

¿Cuál fue el motivo del desvío de vacunas de la COVID-19 
de la provincia de Castellón a Alicante en las primeras 
semanas del mes de enero?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.284 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre la 
autorización de la retransmisión de la primera vacunación 
(RE número 31.477)

¿Quién autorizó la entrada de medios de comunicación 
en diferentes residencias de la Comunitat Valenciana para 
cubrir la noticia del inicio de la vacunación contra la COVID-
19? ¿En qué residencias se realizaron dichas grabaciones? 
¿A cuántas personas se les permitió el acceso y cuál es el 
protocolo que se siguió?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.285 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre 
motivos para no reunirse con los grupos políticos (RE 
número 31.478)

¿Cuál es el motivo por el que la consellera, o alguien de su 
equipo, no ha mantenido reuniones periódicas, ni de manera 
presencial ni por algún medio telemático, con los portavoces 

Pregunta número 6.282 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre la realització de test 
d’antígens a les farmàcies (RE número 31.475)

 
Han tramés o trametran al Ministeri de Sanitat, Consum i 
Benestar Social sol·licitud perquè autoritze la realització de 
test d’antígens a les oficines de farmàcia?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.283 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el desviament de 
vacunes de COVID-19 de Castelló a Alacant (RE número 
31.476)

Quin va ser el motiu del desviament de vacunes de la 
COVID-19 de la província de Castelló a Alacant en les 
primeres setmanes del mes de gener?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.284 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre l’autorització de la 
retransmissió de la primera vacunació (RE número 31.477)

 
Qui va autoritzar l’entrada de mitjans de comunicació en 
diferents residències de la Comunitat Valenciana per a cobrir 
la notícia de l’inici de la vacunació contra la COVID-19? En 
quines residències es van realitzar aquests enregistraments? 
A quantes persones se’ls va permetre l’accés i quin és el 
protocol que es va seguir?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.285 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre motius per a no 
reunir-se amb els grups polítics (RE número 31.478)

 
Quin és el motiu pel qual la consellera, o algú del seu 
equip, no ha mantingut reunions periòdiques, ni de manera 
presencial ni per algun mitjà telemàtic, amb els portaveus 
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de los distintos grupos políticos desde junio de 2020? ¿Por 
qué no se siguió desde el mes de septiembre la información 
que la consellera se comprometió a actualizar diariamente 
en un grupo de WhatsApp creado para tal efecto con los 
distintos portavoces de los grupos políticos?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.286 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre los 
motivos para tener tanta incidencia de COVID-19 en la 
tercera oleada (RE número 31.479)

¿Cuáles son los motivos por los que la Comunitat Valenciana 
se ha convertido en la región de Europa con mayor inciden-
cia del virus en esta última oleada?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.287 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
alto número de fallecimientos por COVID-19 (RE número 
31.480)

¿Por qué en la Comunitat Valenciana están falleciendo más 
personas que en el resto de las comunidades desproporcio-
nadamente con la incidencia de contagios acumulada?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.288 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado José Juan Zaplana López, 
del Grupo Parlamentario Popular, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre el 
índice de positividad por COVID-19 (RE número 31.481)

¿Por qué el índice de positividad es en la Comunitat 
Valenciana el más alto del territorio nacional?

València, 2 de febrero de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.289 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada María Quiles Bailén, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 

dels diferents grups polítics des de juny de 2020? Per què 
no es va seguir des del mes de setembre la informació que 
la consellera es va comprometre a actualitzar diàriament 
en un grup de WhatsApp creat per a aquest efecte amb els 
diferents portaveus dels grups polítics?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.286 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre els motius per a 
tenir tanta incidència de COVID-19 en la tercera onada (RE 
número 31.479)

Quins són els motius pels quals la Comunitat Valenciana s’ha 
convertit en la regió d’Europa amb major incidència del virus 
en aquesta última onada?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.287 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera 
de Sanitat Universal i Salut Pública sobre l’alt nombre de 
defuncions per COVID-19 (RE número 31.480)

 
Per què a la Comunitat Valenciana estan morint més perso-
nes que a la resta de les comunitats desproporcionadament 
amb la incidència de contagis acumulada?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

Pregunta número 6.288 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat José Juan Zaplana López, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre l’índex de positivitat 
per COVID-19 (RE número 31.481)

Per què l’índex de positivitat és a la Comunitat Valenciana el 
més alt del territori nacional?

València, 2 de febrer de 2021 
José Juan Zaplana López

 

Pregunta número 6.289 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada María Quiles Bailén, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
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Sanidad Universal y Salud Pública sobre la vacunación de 
personas mayores de 80 años no institucionalizadas (RE 
número 31.546)

1. ¿Cuándo se prevé que se inicie la vacunación de 
aquellas personas mayores de 80 años que no estén 
institucionalizadas?

2. ¿Cuándo se prevé que se termine la vacunación de 
aquellas personas mayores de 80 años que no estén 
institucionalizadas?

3. ¿Qué acciones se están llevando a cabo para agilizar el 
proceso de vacunación?

València, 4 de febrero de 2021 
María Quiles Bailén

 
Pregunta número 6.290 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Tony Woodward Poch, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el número 
total de trabajadores en ERTE (RE número 31.552)

¿Cuál es el número total de trabajadores que, a 31 de 
diciembre de 2020, estaban en ERTE? Se solicita la informa-
ción desglosada por provincias.

València, 4 de febrero de 2021 
Tony Woodward Poch

Pregunta número 6.291 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Tony Woodward Poch, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el número 
de trabajadores en ERTE (RE número 31.553)

¿Cuál es el número total de trabajadores que, a 31 de 
enero de 2021, estaban en ERTE? Se solicita la información 
desglosada por provincias.

València, 4 de febrero de 2021 
Tony Woodward Poch

 
Pregunta número 6.292 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Tony Woodward Poch, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Justicia, Interior y Administración Pública sobre el número 
de trabajadores en ERTE (RE número 31.554)

¿Cuál es el número total de trabajadores que, hasta la fecha 
de recepción de esta pregunta, se encuentran en ERTE, 
como consecuencia de la situación económica provocada 
por la pandemia del COVID-19? Se solicita la información 
desglosada por provincias.

València, 4 de febrero de 2021 
Tony Woodward Poch

Sanitat Universal i Salut Pública sobre la vacunació de 
persones majors de 80 anys no institucionalitzades (RE 
número 31.546)

1. Quan es preveu que s’inicie la vacunació de les persones 
majors de 80 anys que no estiguen institucionalitzades?

 
2. Quan es preveu que s’acabe la vacunació de  les persones 
majors de 80 anys que no estiguen institucionalitzades?

 
3. Quines accions s’estan duent a terme per a agilitar el 
procés de vacunació?

València, 4 de febrer de 2021 
María Quiles Bailén

 
Pregunta número 6.290 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Tony Woodward Poch, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre el nombre 
total de treballadors en ERTO (RE número 31.552)

Quin és el nombre total de treballadors que, a 31 de 
desembre de 2020, estaven en ERTO? Se sol·licita la 
informació desglossada per províncies.

València, 4 de febrer de 2021 
Tony Woodward Poch

Pregunta número 6.291 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Tony Woodward Poch, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre el nombre de 
treballadors en ERTO (RE número 31.553)

Quin és el nombre total de treballadors que, a 31 de gener 
de 2021, estaven en ERTO? Se sol·licita la informació 
desglossada per províncies.

València, 4 de febrer de 2021 
Tony Woodward Poch

 
Pregunta número 6.292 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Tony Woodward Poch, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Justícia, Interior i Administració Pública sobre el nombre de 
treballadors en ERTO (RE número 31.554)

Quin és el nombre total de treballadors que, fins a la data de 
recepció d’aquesta pregunta, es troben en ERTO, a conse-
qüència de la situació econòmica provocada per la pandèmia 
del COVID-19? Se sol·licita la informació desglossada per 
províncies.

València, 4 de febrer de 2021 
Tony Woodward Poch
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Pregunta número 6.293 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Sanidad Universal y Salud 
Pública sobre análisis y controles de la potabilidad del agua 
destinada a consumo humano (RE número 31.568)

¿Qué tipos de análisis y controles y con qué frecuencia se 
realizan por parte de la conselleria competente en materia 
de salud pública para garantizar la potabilidad del agua 
destinada a consumo humano en la Comunidad Valenciana?

¿Cuántos análisis y controles se han realizado durante el año 
2020 por parte de la conselleria competente en materia de 
salud pública en cada una de las zonas de captación, diferen-
ciando aguas superficiales y subterráneas, y en las zonas de 
abastecimiento (indicando el municipio) de agua destinada al 
consumo humano?

¿En qué zonas de captación y en qué zonas de abaste-
cimiento (indicando el municipio) de agua destinada al 
consumo humano se han encontrado incumplimientos de 
los estándares de calidad legalmente exigibles y por qué 
conceptos?

En caso de encontrar un incumplimiento de los estándares 
de potabilidad legalmente exigibles, ¿qué medidas se 
tomaron?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.294 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
instalaciones ganaderas autorizadas (RE número 31.569)

¿En qué municipios de la Comunidad Valenciana existen 
instalaciones ganaderas intensivas autorizadas mediante 
licencia ambiental y mediante autorización ambiental 
integrada?

¿Cuántas instalaciones ganaderas intensivas hay autorizadas 
(indicando el tipo y la fecha de autorización de cada una, la 
licencia ambiental o la autorización ambiental integrada y 
fecha desde la cual mantienen la actividad) en cada uno de 
estos municipios?

¿Qué cantidad de eyecciones animales y de qué tipos 
producen cada una de estas instalaciones y de qué manera 
se gestionan en cada caso? Y, en caso de aplicarse en 
parcelas agrícolas, en qué superficie y localización, y en qué 
fechas se hacen las aplicaciones?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.293 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera de Sanitat Universal i Salut Pública sobre 
anàlisis i controls de la potabilitat de l’aigua destinada a 
consum humà (RE número 31.568)

Quins tipus d’anàlisis i controls i amb quina freqüència es 
fan per part de la conselleria competent en matèria de salut 
pública per garantir la potabilitat de l’aigua destinada a 
consum humà en la Comunitat Valenciana?

Quants anàlisis i controls s’han fet durant l’any 2020 per 
part de la conselleria competent en matèria de salut pública 
en cadascuna de les zones de captació? Diferencieu aigües 
superficials i subterrànies, i en les zones d’abastiment (amb 
indicació del municipi) d’aigua destinada al consum humà.

 
En quines zones de captació i en quines zones d’abastiment 
(amb indicació del municipi) d’aigua destinada al consum 
humà s’han trobat incompliments dels estàndards de qualitat 
legalment exigibles i per quins conceptes?

En cas de trobar un incompliment dels estàndards de 
potabilitat legalment exigibles, quines mesures es van 
prendre?

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.294 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
instal·lacions ramaderes autoritzades (RE número 31.569)

En quins municipis de la Comunitat Valenciana hi ha 
instal·lacions ramaderes intensives autoritzades mitjançant 
llicencia ambiental i mitjançant autorització ambiental 
integrada?

Quantes instal·lacions ramaderes intensives hi ha autorit-
zades (amb indicació del tipus i la data d’autorització de 
cadascuna, la llicència ambiental o l’autorització ambiental 
integrada i data des de la qual mantenen l’activitat) en 
cadascun d’aquests municipis?

Quina quantitat d’ejeccions animals i de quins tipus produei-
xen cadascuna d’aquestes instal·lacions i de quina manera 
es gestionen en cada cas? I, en cas d’aplicar-se en parcel·les 
agrícoles, en quina superfície i localització, i en quines dates 
es fan les aplicacions?

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc
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Pregunta número 6.295 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
inspecciones en las instalaciones ganaderas (RE número 
31.570)

¿Cuántas inspecciones se han realizado anualmente en 
instalaciones ganaderas de la Comunidad Valenciana en el 
periodo 2014-2020?

¿Qué tipos de instalaciones ganaderas han sido  
anualmente inspeccionadas y en qué municipios, en el 
periodo 2014-2020?

¿Qué aspectos de la explotación y la gestión se han 
inspeccionado en las inspecciones llevadas a cabo en las 
instalaciones ganaderas en el periodo 2014-2020?

¿Cuántas infracciones se han detectado durante las 
inspecciones en instalaciones ganaderas de la Comunidad 
Valenciana anualmente en el periodo 2014-2020 y por qué 
conceptos?

¿Cuáles han sido las sanciones (leves, graves o muy graves) 
impuestas anualmente en el periodo 2014-2020, derivadas 
de las inspecciones realizadas en instalaciones ganaderas de 
la Comunidad Valenciana?

¿Cuántas personas forman parte del cuerpo de inspección 
de instalaciones ganaderas en la Comunidad Valenciana y 
cómo están asignadas territorialmente?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 

Pregunta número 6.296 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, a la consellera de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica sobre 
instalaciones ganaderas con certificación ecológica (RE 
número 31.571)

¿Cuántas instalaciones ganaderas tienen certificación 
ecológica en el País Valenciano, a qué tipo de ganadería 
pertenecen, cuántas cabezas anuales tienen autorizadas y 
cuál es su localización?

València, 3 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

  

Pregunta número 6.297 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grupo Parlamentario Compromís, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al vicepresidente segundo y conseller de 

Pregunta número 6.295 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
inspeccions en les instal·lacions ramaderes (RE número 
31.570)

Quantes inspeccions s’han fet anualment en  
instal·lacions ramaderes de la Comunitat Valenciana en el 
període 2014-2020?

Quins tipus d’instal·lacions ramaderes s’han inspeccionat 
anualment i en quins municipis, en el període 2014-2020?

 
Quins aspectes de l’explotació i la gestió s’han inspeccionat 
en les inspeccions dutes a terme en les instal·lacions 
ramaderes en el període 2014-2020?

Quantes infraccions s’han detectat durant les inspeccions 
en instal·lacions ramaderes de la Comunitat Valenciana 
anualment en el període 2014-2020 i per quins conceptes?

 
Quines han sigut les sancions (lleus, greus o molt greus) 
imposades anualment en el període 2014-2020, derivades 
de les inspeccions fetes en instal·lacions ramaderes de la 
Comunitat Valenciana?

Quantes persones formen part del cos d’inspecció 
d’instal·lacions ramaderes en la Comunitat Valenciana i com 
estan assignades territorialment?

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

Pregunta número 6.296 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, 
a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
instal·lacions ramaderes amb certificació ecològica (RE 
número 31.571)

Quantes instal·lacions ramaderes tenen certificació 
ecològica al País Valencià, a quin tipus de ramaderia 
pertanyen, quants caps anuals tenen autoritzats i quina n’és 
la localització?

València, 3 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 
Pregunta número 6.297 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Graciela Noemí Ferrer 
Matvieychuc, del Grup Parlamentari Compromís, d’acord 
amb l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, al 
vicepresident segon i conseller d’Habitatge i Arquitectura 
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Vivienda y Arquitectura Bioclimática sobre número y tipo 
de ganaderías (RE número 31.572)

¿Cuántas instalaciones ganaderas hay en cada una de las 
comarcas del País Valenciano, indicando para cada una de 
las instalaciones: el término municipal, el tipo de ganado, el 
sistema de producción (intensivo o extensivo) y el número 
de cabezas?

València, 5 de febrero de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 
Pregunta número 6.298 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Mamen Peris Navarro, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al vicepresidente 
segundo y conseller de Vivienda y Arquitectura Bioclimática 
sobre el nombramiento de doña Farah Taja Suárez como 
asesora de asuntos generales de miembros del Consell (RE 
número 31.586)

La Resolución de 20 de enero de 2021 del vicepresidente 
segundo y conseller de Vivienda y Arquitectura Bioclimática, 
por la cual se nombra personal eventual, nombra como 
asesora de asuntos generales de miembros del Consell, en el 
puesto 33782, categoría C2, a Farah Taja Suárez.

¿Cuáles son las cualidades y singularidades del currículum 
de Farah Taja Suárez por los que la Conselleria de Vivienda 
y Arquitectura Bioclimática ha considerado a esta candidata 
idónea para el puesto de asesora de asuntos generales en 
esta conselleria?

València, 4 de febrero de 2021 
Mamen Peris Navarro

 
Pregunta número 6.299 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada María Quiles Bailén y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Sanidad Universal 
y Salud Pública sobre las funciones del comisionado de la 
Conselleria de Sanidad en el departamento de Torrevieja 
hasta su dimisión (RE número 31.588)

El comisionado de la Conselleria de Sanidad al frente de los 
departamentos de salud en régimen de concesión que aún se 
mantienen en la Conselleria de Sanidad, tiene como funciones 
principales la vigilancia del cumplimiento de las condiciones 
del contrato, la garantía en la calidad del servicio, así como la 
revisión de la facturación de estos departamentos.

¿Cuáles han sido las funciones que ha cumplido, hasta su 
dimisión, el comisionado de la Conselleria de Sanidad en el 
departamento de Torrevieja?

¿A cuántas reuniones de la comisión mixta de seguimiento 
del departamento ha asistido desde su nombramiento hasta 
su dimisión?

València, 5 de febrero de 2021 
María Quiles Bailén 

Fernando Llopis Pascual

Bioclimàtica sobre nombre i tipus de ramaderies (RE 
número 31.572)

Quantes instal·lacions ramaderes hi ha en cadascuna de les 
comarques del País Valencià? Indiqueu per a cadascuna de 
les instal·lacions: el terme municipal, el tipus de ramat, el 
sistema de producció (intensiu o extensiu) i el nombre de 
caps?

València, 5 de febrer de 2021 
Graciela Noemí Ferrer Matvieychuc

 
Pregunta número 6.298 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Mamen Peris Navarro, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al vicepresident segon 
i conseller d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica sobre 
el nomenament de la senyora Farah Taja Suárez com a 
assessora d’assumptes generals de membres del Consell (RE 
número 31.586)

La Resolució de 20 de gener de 2021 del vicepresident 
segon i conseller d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica, 
per la qual es nomena personal eventual, nomena com a 
assessora d’assumptes generals de membres del Consell, en 
el lloc 33782, categoria C2, Farah Taja Suárez.

Quines són les qualitats i les singularitats del currículum 
de Farah Taja Suárez pels quals la Conselleria d’Habitatge i 
Arquitectura Bioclimàtica ha considerat a aquesta candidata 
idònia per al lloc d’assessora d’assumptes generals en 
aquesta conselleria?

València, 4 de febrer de 2021 
Mamen Peris Navarro

 
Pregunta número 6.299 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada María Quiles Bailén i el 
diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal 
i Salut Pública sobre les funcions del comissionat de la 
Conselleria de Sanitat en el departament de Torrevieja fins 
a la seua dimissió (RE número 31.588)

El comissionat de la Conselleria de Sanitat al capdavant dels 
departaments de salut en règim de concessió que encara 
es mantenen en la Conselleria de Sanitat, té com a funcions 
principals la vigilància del compliment de les condicions 
del contracte, la garantia en la qualitat del servei i també la 
revisió de la facturació d’aquests departaments.

Quines han sigut les funcions que ha complit, fins que va 
dimitir, el comissionat de la Conselleria de Sanitat en el 
departament de Torrevieja?

A quantes reunions de la comissió mixta de seguiment del 
departament ha assistit des que el van nomenar fins que va 
dimitir?

València, 5 de febrer de 2021 
María Quiles Bailén 

Fernando Llopis Pascual



BOCV número 145 ¦ 24-02-2021 Pàg. 29160

Pregunta número 6.300 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Yaneth Giraldo Jiménez y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Sanidad 
Universal y Salud Pública sobre el número y categoría de 
personal sanitario que se ha incrementado en cada centro 
hospitalario ante el aumento de camas UCI para atención 
de pacientes COVID-19 (RE número 31.592)

¿Qué número, especificado por especialidad, cargo, y depar-
tamento de salud, de personal sanitario se ha incorporado a 
cada centro hospitalario de la Comunitat Valenciana?

¿Qué número de ese personal se ha destinado a espacio UCI?

València, 5 de febrero de 2021 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 6.301 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Yaneth Giraldo Jiménez y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Sanidad 
Universal y Salud Pública sobre la planificación de la 
vacunación contra la COVID-19 a grandes dependientes 
(RE número 31.593)

¿Cuándo espera la Conselleria de Sanidad Universal y Salud 
Pública comenzar la vacunación contra la COVID-19 a 
grandes dependientes?

¿Cuáles son las medidas y cuál es la planificación con la 
que se va a llevar a cabo esa vacunación? ¿Cómo se va a 
desarrollar, dentro del plan de vacunación, la logística para la 
vacunación de los grandes dependientes?

València, 5 de febrero de 2021 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 6.302 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Miguel Pascual Pérez y la 
diputada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de 
Política Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre los 
fondos europeos Next Generation EU (RE número 31.659)

El 21 de julio de 2020, el Consejo Europeo acordó un 
instrumento excepcional de recuperación temporal conocido 
como Next Generation EU (Próxima Generación UE) por un 
importe de 750.000 millones de euros. El fondo de recu-
peración garantiza una respuesta europea coordinada con 
los estados miembros para hacer frente a las consecuencias 
económicas y sociales de la pandemia.

Para recibir apoyo financiero en el marco del Mecanismo 
para la Recuperación y Resiliencia (MRR), los estados 
miembros de la Unión Europea deben preparar planes 

Pregunta número 6.300 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Yaneth Giraldo Jiménez i el 
diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal 
i Salut Pública sobre el nombre i categoria de personal 
sanitari que s’ha incrementat en cada centre hospitalari 
davant l’augment de llits UCI per a atenció de pacients 
COVID-19 (RE número 31.592)

Quin nombre, especificat per especialitat, càrrec, i depar-
tament de salut, de personal sanitari s’ha incorporat a cada 
centre hospitalari de la Comunitat Valenciana?

Quin nombre d’aquest personal s’ha destinat a espai UCI?

València, 5 de febrer de 2021 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 6.301 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Yaneth Giraldo Jiménez i el 
diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal i 
Salut Pública sobre la planificació de la vacunació contra la 
COVID-19 a grans dependents (RE número 31.593)

 
Quan espera la Conselleria de Sanitat Universal i Salut 
Pública començar la vacunació contra la COVID-19 a grans 
dependents?

Quines són les mesures i quina és la planificació amb què 
es durà a terme aquesta vacunació? Com es desenvoluparà, 
dins del pla de vacunació, la logística per a la vacunació dels 
grans dependents?

València, 5 de febrer de 2021 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

Pregunta número 6.302 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Miguel Pascual Pérez i la diputada 
Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al conseller de Política Territorial, 
Obres Públiques i Mobilitat sobre els fons europeus Next 
Generation EU (RE número 31.659)

El 21 de juliol de 2020, el Consell Europeu va acordar un 
instrument excepcional de recuperació temporal conegut 
com a Next Generation EU (Pròxima Generació UE) per un 
import de 750.000 milions d’euros. El fons de recuperació 
garanteix una resposta europea coordinada amb els estats 
membres per a fer front a les conseqüències econòmiques i 
socials de la pandèmia.

Per a rebre suport financer en el marc del Mecanisme per 
a la Recuperació i Resiliència (MRR), els estats membres 
de la Unió Europea han de preparar plans nacionals de 
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nacionales de recuperación y resiliencia en los que se 
establezca el programa de inversiones y reformas para los 
años 2021-2023.

Dentro del marco del Mecanismo para la Recuperación y 
Resiliencia, ¿qué programas de inversiones y de reformas se 
han planteado desde la conselleria para que sean incluidos 
en el plan nacional de recuperación y resiliencia que debe 
presentar el Estado para recibir el apoyo financiero?

¿Qué previsión de fondos del MRR destinados a la 
Comunitat Valenciana se gestionarán a través de la 
conselleria?

València, 5 de febrero de 2021 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.303 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Miguel Pascual Pérez y la diputada 
Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario Vox Comunidad 
Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, al vicepresidente segundo y 
conseller de Vivienda y Arquitectura Bioclimática sobre los 
fondos europeos Next Generation EU (RE número 31.660)

El 21 de julio de 2020, el Consejo Europeo acordó un 
instrumento excepcional de recuperación temporal conocido 
como Next Generation EU (Próxima Generación UE) por un 
importe de 750.000 millones de euros. El fondo de recu-
peración garantiza una respuesta europea coordinada con 
los estados miembros para hacer frente a las consecuencias 
económicas y sociales de la pandemia.

Para recibir apoyo financiero en el marco del Mecanismo 
para la Recuperación y Resiliencia (MRR), los estados miem-
bros de la Unión Europea deben preparar planes nacionales 
de recuperación y resiliencia en los que se establezca el 
programa de inversiones y reformas para los años 2021-23.

Dentro del marco del Mecanismo para la Recuperación y 
Resiliencia, ¿qué programas de inversiones y de reformas se 
han planteado desde la conselleria para que sean incluidos 
en el plan nacional de recuperación y resiliencia que debe 
presentar el Estado para recibir el apoyo financiero?

¿Qué previsión de fondos del MRR destinados a la 
Comunitat Valenciana se gestionarán a través de la 
conselleria?

València, 5 de febrero de 2021 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.304 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Miguel Pascual Pérez y la 
diptada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al conseller de 

recuperació i resiliència en què s’establisca el programa 
d’inversions i reformes per als anys 2021-2023.

 
Dins del marc del Mecanisme per a la Recuperació i 
Resiliència, quins programes d’inversions i de reformes s’han 
plantejat per la conselleria perquè siguen inclosos en el pla 
nacional de recuperació i resiliència que ha de presentar 
l’Estat per a rebre el suport financer?

Quina previsió de fons del MRR destinats a la Comunitat 
Valenciana es gestionaran a través de la conselleria?

 
València, 5 de febrer de 2021 

Miguel Pascual Pérez 
Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.303 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Miguel Pascual Pérez i la diputada 
Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al vicepresident segon i conseller 
d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica sobre els fons 
europeus Next Generation EU (RE número 31.660)

El 21 de juliol de 2020, el Consell Europeu va acordar un 
instrument excepcional de recuperació temporal conegut 
com a Next Generation EU (Pròxima Generació UE) per un 
import de 750.000 milions d’euros. El fons de recuperació 
garanteix una resposta europea coordinada amb els estats 
membres per a fer front a les conseqüències econòmiques i 
socials de la pandèmia.

Per a rebre suport financer en el marc del Mecanisme per a 
la Recuperació i Resiliència (MRR), els estats membres de la 
Unió Europea han de preparar plans nacionals de recupera-
ció i resiliència en què s’establisca el programa d’inversions i 
reformes per als anys 2021-23.

Dins del marc del Mecanisme per a la Recuperació i 
Resiliència, quins programes d’inversions i de reformes s’han 
plantejat per la conselleria perquè siguen inclosos en el pla 
nacional de recuperació i resiliència que ha de presentar 
l’Estat per a rebre el suport financer?

Quina previsió de fons del MRR destinats a la Comunitat 
Valenciana es gestionaran a través de la conselleria?

 
València, 5 de febrer de 2021 

Miguel Pascual Pérez 
Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.304 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Miguel Pascual Pérez i la diptada 
Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament de les 
Corts Valencianes, al conseller de Política Territorial, Obres 



BOCV número 145 ¦ 24-02-2021 Pàg. 29162

Política Territorial, Obras Públicas y Movilidad sobre los 
fondos europeos REACT-UE (RE número 31.661)

El 21 de julio de 2020, el Consejo Europeo acordó un 
instrumento excepcional de recuperación temporal conocido 
como Next Generation EU (Próxima Generación UE) por un 
importe de 750.000 millones de euros. El fondo de recu-
peración garantiza una respuesta europea coordinada con 
los estados miembros para hacer frente a las consecuencias 
económicas y sociales de la pandemia.

Los fondos Next Generation EU también incluye 47.500 
millones de euros para la Ayuda a la Recuperación para 
la Cohesión y los Territorios de Europa (REACT-UE). 
Dichos fondos operan como fondos estructurales, pero 
con mayor flexibilidad y agilidad en su ejecución, y 
promoverán la recuperación ecológica, digital y resiliente 
de la economía.

Dentro del ámbito de los fondos REACT-EU, ¿qué nuevos 
proyectos se van a financiar a través de los diferentes 
fondos estructurales de la Unión Europea?

Dentro del ámbito de los fondos REACT-EU, ¿qué proyectos 
van a ampliar su financiación a través de los diferentes 
fondos estructurales de la Unión Europea?

¿Qué previsión de fondos REACT-EU recibirá la Comunitat 
Valenciana a través de la conselleria?

València, 5 de febrero de 2021 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.305 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Miguel Pascual Pérez y la 
diputada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al vicepresidente 
segundo y conseller de Vivienda y Arquitectura 
Bioclimática sobre los fondos europeos REACT-EU (RE 
número 31.662)

El 21 de julio de 2020, el Consejo Europeo acordó un 
instrumento excepcional de recuperación temporal conocido 
como Next Generation EU (Próxima Generación UE) por un 
importe de 750.000 millones de euros. El fondo de recu-
peración garantiza una respuesta europea coordinada con 
los estados miembros para hacer frente a las consecuencias 
económicas y sociales de la pandemia.

Los fondos Next Generation EU también incluye 47.500 
millones de euros para la Ayuda a la Recuperación para la 
Cohesión y los Territorios de Europa (REACT-UE). Dichos 
fondos operan como fondos estructurales, pero con mayor 
flexibilidad y agilidad en su ejecución, y promoverán la 
recuperación ecológica, digital y resiliente de la economía.

Dentro del ámbito de los fondos REACT-EU, ¿qué nuevos 
proyectos se van a financiar a través de los diferentes 
fondos estructurales de la Unión Europea?

Públiques i Mobilitat sobre els fons europeus REACT-UE 
(RE número 31.661)

El 21 de juliol de 2020, el Consell Europeu va acordar un 
instrument excepcional de recuperació temporal conegut 
com a Next Generation EU (Pròxima Generació UE) per un 
import de 750.000 milions d’euros. El fons de recuperació 
garanteix una resposta europea coordinada amb els estats 
membres per a fer front a les conseqüències econòmiques i 
socials de la pandèmia.

Els fons Next Generation EU també inclou 47.500 milions 
d’euros per a l’Ajuda a la Recuperació per a la Cohesió i els 
Territoris d’Europa (REACT-UE). Aquests fons operen com 
a fons estructurals, però amb major flexibilitat i agilitat en 
l’execució, i promouran la recuperació ecològica, digital i 
resilient de l’economia.

 
Dins de l’àmbit dels fons REACT-EU, quins nous projectes 
es finançaran a través dels diferents fons estructurals de la 
Unió Europea?

Dins de l’àmbit dels fons REACT-EU, quins projectes 
ampliaran el seu finançament a través dels diferents fons 
estructurals de la Unió Europea?

Quina previsió de fons REACT-EU rebrà la Comunitat 
Valenciana a través de la conselleria?

València, 5 de febrer de 2021 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.305 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Miguel Pascual Pérez i la diputada 
Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, al vicepresident segon i conseller 
d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica sobre els fons 
europeus REACT-EU (RE número 31.662) 

El 21 de juliol de 2020, el Consell Europeu va acordar un 
instrument excepcional de recuperació temporal conegut 
com a Next Generation EU (Pròxima Generació UE) per un 
import de 750.000 milions d’euros. El fons de recuperació 
garanteix una resposta europea coordinada amb els estats 
membres per a fer front a les conseqüències econòmiques i 
socials de la pandèmia.

Els fons Next Generation EU també inclou 47.500 milions 
d’euros per a l’Ajuda a la Recuperació per a la Cohesió i els 
Territoris d’Europa (REACT-UE). Aquests fons operen com 
a fons estructurals, però amb major flexibilitat i agilitat en 
l’execució, i promouran la recuperació ecològica, digital i 
resilient de l’economia.

Dins de l’àmbit dels fons REACT-EU, quins nous projectes 
es finançaran a través dels diferents fons estructurals de la 
Unió Europea?
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Dentro del ámbito de los fondos REACT-EU, ¿qué proyectos 
van a ampliar su financiación a través de los diferentes 
fondos estructurales de la Unión Europea?

¿Qué previsión de fondos REACT-EU recibirá la Comunitat 
Valenciana a través de la conselleria?

València, 5 de febrero de 2021 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

 
 
Pregunta número 6.306 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Papi Robles Galindo, 
del Grupo Parlamentario Compromís, de acuerdo con el 
artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, al 
conseller de Educación, Cultura y Deporte sobre el proyecto 
de construcción del IES de Patraix (RE número 31.668)

¿En qué estado se encuentra el proyecto de construcción 
del nuevo IES de Patraix (València) dentro del plan Edificant?

València, 6 de febrero de 2021 
Papi Robles Galindo

 

Pregunta número 6.307 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Ferran Martínez 
Ruiz, del Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, 
Sectores Productivos, Comercio y Trabajo sobre la 
cuota de participación de las energías renovables sobre 
producción total de electricidad (RE número 31.673)

¿Cuál ha sido la cuota (%) de participación de las energías 
renovables sobre la producción total de energía eléctrica  
en 2020 en la Comunidad Valenciana?

València, 8 de febrero de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

 

Pregunta número 6.308 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Ferran Martínez 
Ruiz, del Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo sobre la cuota de potencia 
eléctrica con origen renovable (RE número 31.674)

¿Cuál ha sido la cuota (%) de la potencia eléctrica en 
servicio con un origen en fuentes renovables en 2020 en la 
Comunidad Valenciana?

València, 8 de febrero de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

 

Pregunta número 6.309 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Ferran Martínez 

Dins de l’àmbit dels fons REACT-EU, quins projectes 
ampliaran el seu finançament a través dels diferents fons 
estructurals de la Unió Europea?

Quina previsió de fons REACT-EU rebrà la Comunitat 
Valenciana a través de la conselleria?

València, 5 de febrer de 2021 
Miguel Pascual Pérez 

Ana Vega Campos

Pregunta número 6.306 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Papi Robles Galindo, del Grup 
Parlamentari Compromís, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller d’Educació, 
Cultura i Esport sobre el projecte de construcció de l’IES de 
Patraix (RE número 31.668)

En quin estat es troba el projecte de construcció del nou IES 
de Patraix (València) dins del pla Edificant?

València, 6 de febrer de 2021 
Papi Robles Galindo

Pregunta número 6.307 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Ferran Martínez Ruiz, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller d’Economia 
Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball sobre la 
quota de participació de les energies renovables sobre 
producció total d’electricitat (RE número 31.673)

 
Quina ha sigut la quota (%) de participació de les energies 
renovables sobre la producció total d’energia elèctrica  
en 2020 en la Comunitat Valenciana?

València, 8 de febrer de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

Pregunta número 6.308 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Ferran Martínez Ruiz, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller d’Economia 
Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball sobre 
la quota de potència elèctrica amb origen renovable (RE 
número 31.674)

Quina ha sigut la quota (%) de la potència elèctrica en servei 
amb un origen en fonts renovables en 2020 en la Comunitat 
Valenciana?

València, 8 de febrer de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

Pregunta número 6.309 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Ferran Martínez Ruiz, del Grup 
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Ruiz, del Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, 
Sectores Productivos, Comercio y Trabajo sobre la 
cuota de energía procedente de fuentes renovables en 
transporte (RE número 31.675)

¿Cuál ha sido la cuota (%) de energía procedente de fuentes 
renovables en el consumo de energía en el sector del 
transporte en la Comunidad Valenciana en 2020?

València, 8 de febrero de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

 

Pregunta número 6.310 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado Ferran Martínez 
Ruiz, del Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de 
acuerdo con el artículo 161 del Reglamento de las Corts 
Valencianes, al conseller de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo sobre la cuota de energía 
procedente de fuentes renovables (RE número 31.676)

¿Cuál ha sido la cuota (%) de energía procedente de fuentes 
renovables en el consumo final bruto de la Comunidad 
Valenciana en 2020?

València, 8 de febrero de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

  

Pregunta número 6.311 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Estefanía Blanes León, del 
Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de acuerdo con 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
al Consell sobre el estado del dominio público marítimo-
terrestre (RE número 31.677)

En relación con las actuaciones llevadas a cabo por 
el Ministerio para la Transición Ecológica y el Reto 
Demográfico para la mejora del estado del dominio público 
marítimo-terrestre y especialmente de la ribera del mar en 
el País Valenciano, a consecuencia de los temporales DANA 
y Gloria:

1. ¿Tiene conocimiento la administración autonómica de 
las actuaciones llevadas a cabo con el fin de asegurar la 
integridad y la conservación adecuada del dominio público 
marítimo-terrestre en el País Valenciano, especialmente de 
las medidas necesarias para la restauración, protección y 
adaptación a efectos del cambio climático?

2. En caso afirmativo, podría detallarlas, con especial 
mención del objeto, la cuantía invertida, el lugar de 
implementación y la fecha de inicio y fin de cada una de las 
actuaciones? ¿Podría detallarnos los criterios que se han 
seguido para decidir la prelación de dichas actuaciones?

3. Con las mismas finalidades expuestas en la primera 
pregunta, ¿tiene conocimiento la administración autonómica 
de las actuaciones previstas o en ejecución?

Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller d’Economia 
Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball sobre la 
quota d’energia procedent de fonts renovables en transport 
(RE número 31.675)

 
Quina ha sigut la quota (%) d’energia procedent de fonts 
renovables en el consum d’energia en el sector del transport 
en la Comunitat Valenciana en 2020?

València, 8 de febrer de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

Pregunta número 6.310 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Ferran Martínez Ruiz, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al conseller d’Economia 
Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball sobre la quota 
d’energia procedent de fonts renovables (RE número 31.676)

 
Quina ha sigut la quota (%) d’energia procedent de fonts 
renovables en el consum final brut de la Comunitat 
Valenciana en 2020?

València, 8 de febrer de 2021 
Ferran Martínez Ruiz

 

Pregunta número 6.311 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Estefanía Blanes León, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre l’estat 
del domini públic marítim-terrestre (RE número 31.677)

 
En relació a les actuacions dutes a terme pel Ministeri per a 
la Transició Ecològica i el Repte Demogràfic per a la millora 
de l’estat del domini públic marítim-terrestre i especialment 
de la ribera de la mar al País Valencià, a conseqüència dels 
temporals DANA i Gloria:

 
1. Té coneixement l’administració autonòmica de les actua-
cions dutes a terme amb la finalitat d’assegurar la integritat i 
la conservació adequada del domini públic marítim-terrestre 
al País Valencià, especialment de les mesures necessàries 
per a la restauració, la protecció i l’adaptació a l’efecte del 
canvi climàtic?

2. En cas afirmatiu, podríeu detallar-les, amb especial 
esment de l’objecte, la quantia invertida, el lloc 
d’implementació i la data d’inici i fi de cadascuna de les 
actuacions? Podríeu detallar-nos els criteris que s’han seguit 
per a decidir la prelació de les actuacions detallades?

3. Amb les mateixes finalitats exposades en la primera 
pregunta, té coneixement l’administració autonòmica de les 
actuacions previstes o en execució?
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4. En caso afirmativo, ¿podría detallarlas, con especial 
mención al objeto, el coste presupuestado, el lugar de imple-
mentación y la fecha de inicio y fin previsto de cada una de 
las actuaciones? ¿Podría detallarnos los criterios que se han 
seguido para decidir la prelación de estas actuaciones?

5. En caso de no disponer la administración autonómica de 
la información solicitada en las preguntas anteriores, tiene 
previsto solicitar la información y remitirla a esta diputada?

València, 8 de febrero de 2021 
Estefanía Blanes León

 

Pregunta número 6.312 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Estefanía Blanes León, del 
Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de acuerdo con 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
al Consell sobre los acuerdos de reciprocidad para la 
creación de un espacio común en lengua catalana (RE 
número 31.678)

En relación con las políticas para el desarrollo de un sistema 
de reciprocidad con todos los medios de comunicación en 
lengua catalana y en el conjunto del territorio de Cataluña, 
el País Valenciano y las Islas Baleares y las Pitiusas, que 
garantice el derecho a vivir en la lengua y la cultura propias a 
todas y todos sus habitantes, y genere un espacio comunica-
tivo en nuestra lengua común que abarque todo el territorio,

1. La administración autonómica ha firmado algún acuerdo 
de reciprocidad con el resto de territorios de habla en 
catalán para la creación de un espacio comunicativo común?

2. En caso afirmativo, ¿podría indicar cuáles? 

València, 8 de febrero de 2021 
Estefanía Blanes León

 

Pregunta número 6.313 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Estefanía Blanes León, del 
Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de acuerdo con 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
al Consell sobre el desarrollo de la reciprocidad para la 
creación de un espacio común en lengua catalana (RE 
número 31.679)

En relación con las políticas para el desarrollo de un sistema 
de reciprocidad con todos los medios de comunicación en 
lengua catalana y en el conjunto del territorio de Cataluña, 
el País Valenciano y las Islas Baleares y las Pitiusas, que 
garantice el derecho a vivir en la lengua y la cultura propias a 
todas y todos sus habitantes, y genere un espacio comunica-
tivo en nuestra lengua común que abarque todo el territorio,

1. ¿Es posible desarrollar un sistema de reciprocidad de 
comunicación en lengua catalana con los medios técnicos de 
los que disponemos actualmente?

2. En caso negativo, ¿qué actuaciones o medios técnicos 
serían necesarios para poder desarrollarlo?

4. En cas afirmatiu, podríeu detallar-les, amb especial 
esment a l’objecte, el cost pressupostat, el lloc 
d’implementació i la data d’inici i fi prevista de cadascuna 
de les actuacions? Podríeu detallar-nos els criteris que s’han 
seguit per a decidir la prelació d’aquestes actuacions

5. En cas de no disposar l’administració autonòmica de la 
informació sol·licitada en les preguntes anteriors, teniu previst 
sol·licitar la informació i remetre-la a aquesta diputada?

València, 8 de febrer de 2021 
Estefanía Blanes León

Pregunta número 6.312 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Estefanía Blanes León, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre els 
acords de reciprocitat per a la creació d’un espai comú en 
llengua catalana (RE número 31.678)

 
Amb relació a les polítiques per al desenvolupament d’un 
sistema de reciprocitat amb tots els mitjans de comunicació 
en llengua catalana i en el conjunt del territori de Catalunya, 
el País Valencià i les Illes Balears i les Pitiüses, que garantisca 
el dret a viure en la llengua i la cultura pròpies a totes i 
tots els seus habitants, i genere un espai comunicatiu en la 
nostra llengua comuna que abaste tot el territori,

1. L’administració autonòmica ha signat cap acord de 
reciprocitat amb la resta de territoris de parla en català per a 
la creació d’un espai comunicatiu comú?

2. En cas afirmatiu, podríeu indicar quins? 

València, 8 de febrer de 2021 
Estefanía Blanes León

Pregunta número 6.313 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Estefanía Blanes León, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre el 
desenvolupament de la reciprocitat per a la creació d’un 
espai comú en llengua catalana (RE número 31.679)

 
Amb relació a les polítiques per al desenvolupament d’un 
sistema de reciprocitat amb tots els mitjans de comunicació 
en llengua catalana i en el conjunt del territori de Catalunya, 
el País Valencià i les Illes Balears i les Pitiüses, que garantisca 
el dret a viure en la llengua i la cultura pròpies a totes i tots 
els seus habitants i genere un espai comunicatiu en la nostra 
llengua comuna que abaste tot el territori,

1. És possible desenvolupar un sistema de reciprocitat de 
comunicació en llengua catalana amb els mitjans tècnics dels 
quals disposem actualment?

2. En cas negatiu, quines actuacions o mitjans tècnics serien 
necessaris per a poder desenvolupar-lo?
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3. ¿Tiene previsto llevar a cabo todas las actuaciones 
pertinentes para establecer un sistema técnicamente 
compatible con el desarrollo del sistema de reciprocidad?

València, 8 de febrero de 2021 
Estefanía Blanes León

 
Pregunta número 6.314 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Estefanía Blanes León, del 
Grupo Parlamentario Unidas Podamos, de acuerdo con 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
al Consell sobre el desarrollo de la reciprocidad para la 
creación de un espacio común en lengua catalana (RE 
número 31.680)

En relación con las políticas para el desarrollo de un sistema 
de reciprocidad con todos los medios de comunicación en 
lengua catalana y en el conjunto del territorio de Cataluña, 
el País Valenciano y las Islas Baleares y las Pitiusas, que 
garantice el derecho a vivir en la lengua y la cultura propias a 
todas y todos sus habitantes, y genere un espacio comunica-
tivo en nuestra lengua común que abarque todo el territorio,

1. ¿Es posible desarrollar un sistema de reciprocidad de 
todos los medios de comunicación en lengua catalana con el 
marco jurídico vigente?

2. En caso negativo, ¿podría indicar los motivos?

3. En caso de no ser posible desarrollar un sistema de 
reciprocidad actualmente y ser las modificaciones legisla-
tivas necesarias competencia autonómica, ¿tiene previsto 
impulsar las modificaciones legislativas pertinentes para fijar 
un marco jurídico adecuado?

4. En caso de que no ser posible desarrollar un sistema 
de reciprocidad actualmente y no ser las modificaciones 
legislativas necesarias competencia autonómica, ¿tiene 
previsto instar a la administración competente a impulsar las 
modificaciones legislativas pertinentes para fijar un marco 
jurídico adecuado?

València, 8 de febrero de 2021 
Estefanía Blanes León

 
Pregunta número 6.315 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Fernando Llopis Pascual y la 
diputada Yaneth Giraldo Jiménez, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Sanidad 
Universal y Salud Pública sobre las medidas para garantizar 
la salud y seguridad en el trabajo del personal sanitario y no 
sanitario frente a la COVID-19 (RE número 31.686)

¿Cuáles son las acciones que ha realizado hasta la fecha 
la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública para 
garantizar la salud y la seguridad del personal sanitario y no 
sanitario frente a los contagios por COVID-19 durante su 
jornada laboral?

València, 8 de febrero de 2021 
Fernando Llopis Pascual 
Yaneth Giraldo Jiménez

3. Teniu previst dur a terme totes les actuacions pertinents 
per a establir un sistema tècnicament compatible amb el 
desenvolupament del sistema de reciprocitat?

València, 8 de febrer de 2021 
Estefanía Blanes León

 
Pregunta número 6.314 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Estefanía Blanes León, del Grup 
Parlamentari Unides Podem, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre el 
desenvolupament de la reciprocitat per a la creació d’un 
espai comú en llengua catalana (RE número 31.680)

 
Amb relació a les polítiques per al desenvolupament d’un 
sistema de reciprocitat amb tots els mitjans de comunicació 
en llengua catalana i en el conjunt del territori de Catalunya, 
el País Valencià i les Illes Balears i les Pitiüses, que garantisca 
el dret a viure en la llengua i la cultura pròpies a totes i tots 
els seus habitants i genere un espai comunicatiu en la nostra 
llengua comuna que abaste tot el territori,

1. És possible desenvolupar un sistema de reciprocitat de 
tots els mitjans de comunicació en llengua catalana amb el 
marc jurídic vigent?

2. En cas negatiu, podríeu indicar-ne els motius?

3. En cas de no ser possible desenvolupar un sistema de 
reciprocitat actualment i ser les modificacions legislatives 
necessàries competència autonòmica, teniu previst impulsar 
les modificacions legislatives pertinents per a fixar un marc 
jurídic adequat?

4. En cas de no ser possible desenvolupar un sistema de 
reciprocitat actualment i no ser les modificacions legislatives 
necessàries competència autonòmica, teniu previst instar 
l’administració competent a impulsar les modificacions 
legislatives pertinents per a fixar un marc jurídic adequat?

 
València, 8 de febrer de 2021 

Estefanía Blanes León

 
Pregunta número 6.315 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Fernando Llopis Pascual i la diputada 
Yaneth Giraldo Jiménez, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal i Salut 
Pública sobre les mesures per a garantir la salut i seguretat 
en el treball del personal sanitari i no sanitari enfront de la 
COVID-19 (RE número 31.686)

Quines són les accions que ha realitzat fins avui la 
Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública per a garantir 
la salut i la seguretat del personal sanitari i no sanitari 
enfront dels contagis per COVID-19 durant la jornada 
laboral?

València, 8 de febrer de 2021 
Fernando Llopis Pascual 
Yaneth Giraldo Jiménez
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Pregunta número 6.316 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Yaneth Giraldo Jiménez y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Sanidad 
Universal y Salud Pública sobre el antiguo Hospital Militar 
de Mislata (RE número 31.737)

En el año 2016, la entonces consellera de Sanidad Universal 
y Salud Pública, Carmen Montón, anunció una inversión 
de hasta 100 millones de euros para remodelar el antiguo 
Hospital Militar de Mislata como un hospital de agudos y 
crónicos de larga estancia.

Sin embargo, cinco años después, la infraestructura no está 
lista, pese a las diferentes dotaciones presupuestarias que 
año tras año se han ido reflejando en los presupuestos de la 
Conselleria de Sanidad.

¿Cuál es el motivo por el que no se han iniciado, desde el 
año 2016, las obras para reformar el antiguo Hospital Militar 
de Mislata en un centro HACLE, como se anunció desde la 
Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública?

¿Qué acciones ha llevado a cabo la Conselleria de Sanidad 
Universal y Salud Pública en referencia a este centro 
desde que se anunciara su reestructuración en el  
año 2016?

València, 8 de febrero de 2021 
Yaneth Giraldo Jiménez 

Fernando Llopis Pascual

 

Pregunta número 6.317 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por la diputada Ruth Merino Peña y el 
diputado Fernando Llopis Pascual, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Sanidad 
Universal y Salud Pública sobre el posible requerimiento de 
ayuda del personal sanitario del ejército para la vacunación 
contra la COVID-19 (RE número 31.738)

Desde el Ministerio de Defensa y, según ha manifestado 
la propia ministra, la señora Margarita Robles, el personal 
sanitario del ejército puede participar, si así lo piden las 
comunidades autónomas, en el proceso de vacunación 
contra la COVID-19.

Además, recientemente han llegado a España las 
vacunas de AstraZeneca, alrededor de 200.000 dosis, 
aproximadamente. En total, teniendo en cuenta el resto 
de vacunas de Pfizer y Moderna, España recibirá en el 
mes de febrero hasta 4 millones de dosis, una cantidad 
muy superior al número de dosis hasta ahora recibidas 
en nuestro país.

¿Se ha planteado la Conselleria de Sanidad Universal y Salud 
Pública contar con los equipos sanitarios del ejército para 
incluirlos como personal disponible para vacunar contra la 
COVID-19 en la Comunitat Valenciana? ¿Cuándo empezarán 
a formar parte del plan de vacunación de la conselleria?

Pregunta número 6.316 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Yaneth Giraldo Jiménez i el 
diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal 
i Salut Pública sobre l’antic Hospital Militar de Mislata (RE 
número 31.737)

L’any 2016, la llavors consellera de Sanitat Universal i Salut 
Pública, Carmen Montón, va anunciar una inversió de fins  
a 100 milions d’euros per a remodelar l’antic Hospital Militar 
de Mislata com un hospital d’aguts i crònics de llarga estada.

 
No obstant això, cinc anys després, la infraestructura no 
està llesta, malgrat les diferents dotacions pressupostàries 
que any rere any s’han reflectit en els pressupostos de la 
Conselleria de Sanitat.

Quin és el motiu pel qual no s’han iniciat, des de l’any 2016, 
les obres per a reformar l’antic Hospital Militar de Mislata en 
un centre HACLE, com va anunciar la Conselleria de Sanitat 
Universal i Salut Pública?

Quines accions ha dut a terme la Conselleria de Sanitat 
Universal i Salut Pública en referència a aquest centre des 
que se n’anunciara la reestructuració l’any 2016?

 
València, 8 de febrer de 2021 

Yaneth Giraldo Jiménez 
Fernando Llopis Pascual

 

Pregunta número 6.317 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Ruth Merino Peña i el 
diputat Fernando Llopis Pascual, del Grup Parlamentari 
Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal 
i Salut Pública sobre el possible requeriment d’ajuda del 
personal sanitari de l’exèrcit per a la vacunació contra la 
COVID-19 (RE número 31.738)

Des del Ministeri de Defensa i, segons ha manifestat la 
mateixa ministra, la senyora Margarita Robles, el personal 
sanitari de l’exèrcit pot participar, si així ho demanen les 
comunitats autònomes, en el procés de vacunació contra la 
COVID-19.

A més, recentment han arribat a Espanya les vacunes de 
AstraZeneca, al voltant de 200.000 dosis, aproximadament. 
En total, tenint en compte la resta de vacunes de Pfizer i 
Moderna, Espanya rebrà el mes de febrer fins a 4 milions 
de dosis, una quantitat molt superior al nombre de dosis 
rebudes fins ara al nostre país. 

S’ha plantejat la Conselleria de Sanitat Universal i Salut 
Pública disposar dels equips sanitaris de l’exèrcit per a 
incloure’ls com a personal disponible per a vacunar contra la 
COVID-19 a la Comunitat Valenciana? Quan començaran a 
formar part del pla de vacunació de la conselleria?
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En el caso de que no sea esta una prioridad para la conse-
lleria, ¿cuáles son los motivos por los que se descarta la 
colaboración de estos profesionales?

València, 8 de febrero de 2021 
Ruth Merino Peña 

Fernando Llopis Pascual

 
Pregunta número 6.318 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Jesús Salmerón Berga, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
actuaciones llevadas a cabo para prevenir los efectos de la 
borrasca Filomena (RE número 31.782)

¿Qué actuaciones concretas, detalladas por municipios, se 
llevaron a cabo desde la Generalitat Valenciana para prevenir 
los efectos de la borrasca Filomena y qué cuantía económica 
se destinó a dichas actuaciones?

¿Qué actuaciones concretas, detalladas por municipios, se 
llevaron a cabo desde la Generalitat Valenciana después del 
paso de la borrasca Filomena y qué cuantía económica se 
destinó a dichas actuaciones?

València, 10 de febrero de 2021 
Jesús Salmerón Berga

 
Pregunta número 6.319 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Jesús Salmerón Berga, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
ayudas para restaurar las infraestructuras afectadas por la 
borrasca Filomena (RE número 31.783)

La borrasca Filomena ha dejado numerosas perdidas en el 
campo valenciano y en la ganadería valenciana, pero no son 
los únicos daños. También se han visto afectadas numerosas 
infraestructuras agrarias, entre las cuales se encuentran 
acequias y naves. Por todo ello, este diputado formula las 
siguientes preguntas:

¿Existe o piensa poner el Consell en marcha alguna línea de 
ayudas para recuperar las infraestructuras afectadas?

¿Ha evaluado el Consell los daños de la borrasca Filomena? 
De ser así, a cuánto ascienden? ¿Puede detallarse por 
municipios?

València, 10 de febrero de 2021 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 6.320 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Jesús Salmerón Berga, del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre 
actuaciones ante la procesionaria del pino (RE número 
31.784)

Todos los años, la plaga de Thaumetopoea pityocampa, 
conocida también como la procesionaria del pino, invade 

En el cas que no siga aquesta una prioritat per a la 
conselleria, quins són els motius pels quals es descarta la 
col·laboració d’aquests professionals?

València, 8 de febrer de 2021 
Ruth Merino Peña 

Fernando Llopis Pascual

 
Pregunta número 6.318 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Jesús Salmerón Berga, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre 
actuacions dutes a terme per prevenir els efectes de la 
borrasca Filomena (RE número 31.782)

Quines actuacions concretes, detallades per municipis, 
es van dur a terme des de la Generalitat Valenciana per a 
prevenir els efectes de la borrasca Filomena i quina quantia 
econòmica es va destinar a les actuacions esmentades?

Quines actuacions concretes, detallades per municipis, es 
van dur a terme des de la Generalitat Valenciana després del 
pas de la borrasca Filomena i quina quantia econòmica es va 
destinar a les actuacions esmentades?

València, 10 de febrer de 2021 
Jesús Salmerón Berga

 
Pregunta número 6.319 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat Jesús Salmerón Berga, del Grup 
Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre ajudes 
per restaurar les infraestructures afectades per la borrasca 
Filomena (RE número 31.783)

La borrasca Filomena ha deixat nombroses perdudes en el 
camp valencià i en la ramaderia valenciana, però no són els 
únics danys. També s’han vist afectades nombroses infraes-
tructures agràries, entre les quals es troben sèquies i naus. 
Per tot això, este diputat formula les preguntes següents:

 
Hi ha o pensa posar el consell en marxa alguna línia d’ajudes 
per a recuperar les infraestructures afectades?

Ha avaluat el Consell els danys de la borrasca Filomena? Si 
és així, a quant pugen? Pot detallar-se per municipis?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 6.320 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Jesús Salmerón Berga, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre 
actuacions davant la processionària del pi (RE número 
31.784)

Tots els anys, la plaga de Thaumetopoea pityocampa, 
coneguda també com la processionària del pi, envaeix els 
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nuestros bosques mediterráneos, afectando a los pinos. Por 
todo ello y ante el riesgo que supone para nuestra ganade-
ría, y también para los animales domésticos, como perros y 
gatos, formulo la siguiente pregunta:

¿Piensa el Consell actuar ante esta plaga en los bosques 
próximos a los cascos urbanos de la comunidad, como por 
ejemplo, Gátova, Olocau, Marines, Serra, Nàquera, Bejís, 
Altura y un largo etcétera?

València, 10 de febrero de 2021 
Jesús Salmerón Berga

 

Pregunta número 6.321 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Ana Vega Campos, del Grupo 
Parlamentario Vox Comunidad Valenciana, de acuerdo con 
el artículo 161 del Reglamento de las Corts Valencianes, a 
la consellera de Sanidad Universal y Salud Pública sobre los 
liberados sindicales en el ámbito sanitario (RE número 31.790)

¿Cuántos liberados sindicales se incorporaron a su puesto 
de trabajo en los hospitales valencianos desde el 1 de 
enero de 2020?

¿Cuál es el total de liberados sindicales en el ámbito 
sanitario de la Comunitat Valenciana?

València, 10 de enero de 2021 
Ana Vega Campos

Pregunta número 6.322 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Mònica Àlvaro Cerezo, del Grupo 
Parlamentario Compromís, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanidad Universal y Salud Pública sobre el nuevo centro de 
diálisis de Vinaròs (RE número 31.794)

La conselleria de sanidad ha anunciado que en los próximos 
meses se abrirá un nuevo centro de diálisis en Vinaròs, 
que ha sido adjudicado a Diaverum Servicios Renales, SL, 
que pretende subsanar las deficiencias de las instalaciones 
actuales. Paralelamente, el Consell ha anunciado un plan de 
choque para acelerar los plazos de las obras en infraestruc-
turas sanitarias.

¿En qué situación se encuentra el proyecto de nuevo centro 
de diálisis de Vinaròs mencionado?

¿Cuándo se prevé su puesta en funcionamiento?

¿Se incluye este proyecto de centro de diálisis de Vinaròs 
entre las actuaciones del plan de choque para acelerar la 
construcción de infraestructuras sanitarias?

València, 10 de febrero de 2021 
Mònica Àlvaro Cerezo

Pregunta número 6.323 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado David García Gomis y la 

nostres boscos mediterranis, afectant els pins. Per tot això i 
davant del risc que suposa per a la nostra ramaderia, i també 
per als animals domèstics, com gossos i gats, formule la 
pregunta següent:

Pensa el Consell actuar davant d’aquesta plaga en els boscos 
pròxims als nuclis urbans de la comunitat, com per exemple, 
Gàtova, Olocau, Marines, Serra, Nàquera, Bejís, Altura i un 
llarg etcètera?

València, 10 de febrer de 2021 
Jesús Salmerón Berga

Pregunta número 6.321 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Ana Vega Campos, del Grup 
Parlamentari Vox Comunidad Valenciana, d’acord amb 
l’article 161 del Reglament de les Corts Valencianes, a la 
consellera de Sanitat Universal i Salut Pública sobre els 
alliberats sindicals en l’àmbit sanitari (RE número 31.790)

Quants alliberats sindicals es van incorporar al seu lloc de 
treball als hospitals valencians des de l’1 de gener de 2020?

 
Quin és el total d’alliberats sindicals en l’àmbit sanitari de la 
Comunitat Valenciana?

València, 10 de gener de 2021 
Ana Vega Campos

Pregunta número 6.322 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada per la diputada Mònica Àlvaro Cerezo, del Grup 
Parlamentari Compromís, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanitat Universal i Salut Pública sobre el nou centre de 
diàlisi de Vinaròs (RE número 31.794)

La conselleria de sanitat ha anunciat que en els propers 
mesos s’obrirà un nou centre de diàlisi a Vinaròs, que ha 
estat adjudicat a Diaverum Serveis Renals, SL, que pretén 
esmenar les deficiències de les instal·lacions actuals. 
Paral·lelament, el Consell ha anunciat un pla de xoc per acce-
lerar els terminis de les obres en infraestructures sanitàries.

 
En quina situació es troba el projecte de nou centre de diàlisi 
de Vinaròs esmentat?

Quan se’n preveu la posada en funcionament?

S’inclou aquest projecte de centre de diàlisi de Vinaròs entre 
les actuacions del pla de xoc per accelerar la construcció 
d’infraestructures sanitàries?

València, 10 de febrer de 2021 
Mònica Àlvaro Cerezo

Pregunta número 6.323 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat David García Gomis i la diputada 
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diputada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanidad Universal y Salud Pública sobre los hospitales de 
campaña durante el episodio de las fuertes rachas de viento 
que sufrió la Comunitat Valenciana (RE número 31.795)

¿Por qué se envía a los bomberos forestales para la revisión 
de los tres hospitales de campaña? ¿De qué parque o 
retén fueron enviados los bomberos que intervinieron en 
el Hospital de Alicante? ¿De qué parque o retén fueron 
enviados los bomberos que intervinieron en el Hospital 
de Valencia? ¿De qué parque o retén fueron enviados los 
bomberos que intervinieron en el Hospital de Castellón?

València, 9 de febrero de 2021 
David García Gomis 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.324 con solicitud de respuesta 
escrita, formulada por el diputado David García Gomis y la 
diputada Ana Vega Campos, del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera de 
Sanidad Universal y Salud Pública sobre los hospitales de 
campaña durante los episodios de fuertes lluvias que sufrió 
la Comunitat Valenciana (RE número 31.797)

¿Se han evaluado los daños producidos en el equipamiento 
del hospital de campaña de La Fe por las lluvias de octubre?

¿Se ha reclamado a la empresa constructora o al seguro de 
las instalaciones?

¿Se hizo un inventario de los daños sufridos y se cuantifica-
ron los mismos?

València, 9 de febrero de 2021 
David García Gomis 

Ana Vega Campos

Pregunta número 6.325 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del  
Reglamento de las Corts Valencianes, a la consellera 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática 
y Transición Ecológica sobre el estado de pago del 
subprograma 44260 Cambio climático, de la Conselleria 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica (RE número 31.803)

El estado de pago del subprograma 44260 Cambio climático, 
de la de la Conselleria de Agricultura, Desarrollo Rural, 
Emergencia Climática y Transición Ecológica, era del 8,6 
% a la fecha 30 de diciembre de 2020, según datos de la 
Intervención de la Generalitat.

¿Cuáles son los motivos concretos de este estado de pago? 
¿Qué medidas se prevén tomar para agilizar los niveles 

Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal 
i Salut Pública sobre els hospitals de campanya durant 
l’episodi de les fortes ratxes de vent que va patir la 
Comunitat Valenciana (RE número 31.795)

Per què s’envia els bombers forestals per a la revisió dels 
tres hospitals de campanya ? De quin parc o reguarda van 
ser enviats els bombers que van intervindre a l’Hospital 
d’Alacant? De quin parc o reguarda van ser enviats els 
bombers que van intervenir a l’Hospital de València? De 
quin parc o reguarda van ser enviats els bombers que van 
intervenir a l’Hospital de Castelló?

València, 9 de febrer de 2021 
David García Gomis 

Ana Vega Campos

 

Pregunta número 6.324 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pel diputat David García Gomis i la diputada 
Ana Vega Campos, del Grup Parlamentari Vox Comunidad 
Valenciana, d’acord amb l’article 161 del Reglament de 
les Corts Valencianes, a la consellera de Sanitat Universal 
i Salut Pública sobre els hospitals de campanya durant 
els episodis de fortes pluges que va patir la Comunitat 
Valenciana (RE número 31.797)

S’han avaluat els danys produïts en l’equipament de 
l’hospital de campanya de La Fe per les pluges d’octubre?

S’ha reclamat a l’empresa constructora o a l’assegurança de 
les instal·lacions?

Es va fer un inventari dels danys patits i es van quantificar?

 
València, 9 de febrer de 2021 

David García Gomis 
Ana Vega Campos

Pregunta número 6.325 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats Eduardo del Pozo Querol i Emigdio 
Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
l’estat de pagament del subprograma 44260 Canvi climàtic, 
de la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament Rural, 
Emergència Climàtica i Transició Ecològica (RE número 
31.803)

L’estat de pagament del subprograma 44260 Canvi climàtic, 
de la de la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, era del 8,6 
% en la data 30 de desembre de 2020, segons dades de la 
Intervenció de la Generalitat .

Quins són els motius concrets d’aquest estat de pagament? 
Quines mesures es preveuen prendre per a agilitar els nivells 
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de ejecución? De cara al presupuesto de 2021, ¿se tienen 
previstas actuaciones para reducir estos niveles de no 
ejecución?

València, 10 de febrero de 2021 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.326 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica sobre el estado de pago del subprograma 
Cambio climático y calidad ambiental, de la Conselleria 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica (RE número 31.804)

El estado de pago del subprograma Cambio climático y 
calidad ambiental, de la de la Conselleria de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica, era del 33 % a la fecha 30 de diciembre de 2020, 
según datos de la Intervención de la Generalitat.

¿Cuáles son los motivos concretos de este estado de pago? 
¿Qué medidas se prevén tomar para agilizar los niveles 
de ejecución? De cara al presupuesto de 2021, ¿se tienen 
previstas actuaciones para reducir estos niveles de no 
ejecución?

València, 10 de febrero de 2021 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.327 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica sobre el estado de pago del subprograma 44240 
Medio natural y evaluación ambiental, de la Conselleria 
de Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica (RE número 31.805)

El estado de pago del subprograma 44240 Medio natural 
y evaluación ambiental, de la Conselleria de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica, era del 50,04 % a la fecha 30 de diciembre de 
2020, según datos de la Intervención de la Generalitat.

¿Cuáles son los motivos concretos de este estado de pago? 
¿Qué medidas se prevén tomar para agilizar los niveles 
de ejecución? De cara al presupuesto de 2021, ¿se tienen 
previstas actuaciones para reducir estos niveles de no 
ejecución?

València, 10 de febrero de 2021 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

d’execució? De cara al pressupost de 2021, s’han previst 
actuacions per a reduir aquests nivells de no execució?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.326 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats Eduardo del Pozo Querol i Emigdio 
Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
l’estat de pagament del subprograma Canvi climàtic 
i qualitat ambiental, de la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica (RE número 31.804)

L’estat de pagament del subprograma Canvi climàtic i 
qualitat ambiental, de la de la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica, era del 33 % en la data 30 de desembre de 2020, 
segons dades de la Intervenció de la Generalitat .

Quins són els motius concrets d’aquest estat de pagament? 
Quines mesures es preveuen prendre per a agilitar els nivells 
d’execució? De cara al pressupost de 2021, s’han previst 
actuacions per a reduir aquests nivells de no execució?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.327 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats Eduardo del Pozo Querol i Emigdio 
Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
l’estat de pagament del subprograma 44240 Medi natural 
i avaluació ambiental, de la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica (RE número 31.805)

L’estat de pagament del subprograma 44240 Medi natural 
i avaluació ambiental, de la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica, era del 50,04 % en la data 30 de desembre de 
2020, segons dades de la Intervenció de la Generalitat .

Quins són els motius concrets d’aquest estat de pagament? 
Quines mesures es preveuen prendre per a agilitar els nivells 
d’execució? De cara al pressupost de 2021, s’han previst 
actuacions per a reduir aquests nivells de no execució?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla
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Pregunta número 6.328 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica sobre el estado de pago del subprograma 44261 
Transición ecológica, de la Conselleria de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica (RE número 31.806)

El estado de pago del subprograma 44261 Transición 
ecológica, de la de la Conselleria de Agricultura, Desarrollo 
Rural, Emergencia Climática y Transición Ecológica, era  
del 15,08 % a la fecha 30 de diciembre de 2020, según 
datos de la Intervención de la Generalitat.

¿Cuáles son los motivos concretos de este estado de pago? 
¿Qué medidas se prevén tomar para agilizar los niveles 
de ejecución? De cara al presupuesto de 2021, ¿se tienen 
previstas actuaciones para reducir estos niveles de no 
ejecución?

València, 10 de febrero de 2021 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.329 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por los diputados Eduardo del Pozo Querol 
y Emigdio Tormo Moratalla, del Grupo Parlamentario 
Ciudadanos, de acuerdo con el artículo 161 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, a la consellera de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica sobre el estado de pago del subprograma 44290 
Prevención de incendios forestales, de la Conselleria de 
Agricultura, Desarrollo Rural, Emergencia Climática y 
Transición Ecológica (RE número 31.807)

El estado de pago del subprograma 44290 Prevención de 
incendios forestales, de la de la Conselleria de Agricultura, 
Desarrollo Rural, Emergencia Climática y Transición 
Ecológica, era del 51,48 % a la fecha 30 de diciembre  
de 2020, según datos de la Intervención de la Generalitat.

¿Cuáles son los motivos concretos de este estado de pago? 
¿Qué medidas se prevén tomar para agilizar los niveles 
de ejecución? De cara al presupuesto de 2021, ¿se tienen 
previstas actuaciones para reducir estos niveles de no 
ejecución?

València, 10 de febrero de 2021 
Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.330 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por la diputada Eva Ortiz Vilella, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la no 
emisión de los informes de fiscalización de la Sindicatura 
de Comptes relativos al ejercicio 2019 de la CVMC y de la 
SAMC (RE número 31.810)

Pregunta número 6.328 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats Eduardo del Pozo Querol i Emigdio 
Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
l’estat de pagament del subprograma 44261 Transició 
ecològica, de la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica (RE 
número 31.806)

L’estat de pagament del subprograma 44261 Transició ecolò-
gica, de la de la Conselleria d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica, era  
del 15,08 % en la data 30 de desembre de 2020, segons 
dades de la Intervenció de la Generalitat .

Quins són els motius concrets d’aquest estat de pagament? 
Quines mesures es preveuen prendre per a agilitar els nivells 
d’execució? De cara al pressupost de 2021, s’han previst 
actuacions per a reduir aquests nivells de no execució?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.329 amb sol·licitud de resposta escrita, 
formulada pels diputats Eduardo del Pozo Querol i Emigdio 
Tormo Moratalla, del Grup Parlamentari Ciudadanos, 
d’acord amb l’article 161 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a la consellera d’Agricultura, Desenvolupament 
Rural, Emergència Climàtica i Transició Ecològica sobre 
l’estat de pagament del subprograma 44290 Prevenció 
d’incendis forestals, de la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica (RE número 31.807)

L’estat de pagament del subprograma 44290 Prevenció 
d’incendis forestals, de la de la Conselleria d’Agricultura, 
Desenvolupament Rural, Emergència Climàtica i Transició 
Ecològica, era del 51,48 % en la data 30 de desembre  
de 2020, segons dades de la Intervenció de la Generalitat .

Quins són els motius concrets d’aquest estat de pagament? 
Quines mesures es preveuen prendre per a agilitar els nivells 
d’execució? De cara al pressupost de 2021, s’han previst 
actuacions per a reduir aquests nivells de no execució?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Eduardo del Pozo Querol 
Emigdio Tormo Moratalla

Pregunta número 6.330 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada per la diputada Eva Ortiz Vilella, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la no 
emissió dels informes de fiscalització de la Sindicatura de 
Comptes relatius a l’exercici 2019 de la CVMC i de la SAMC 
(RE número 31.810)
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¿Por qué todavía no se han emitido los informes de 
fiscalización de la Sindicatura de Comptes relativos al 
ejercicio 2019 de la Corporación Valenciana de Medios de 
Comunicación (CVMC) y de la Sociedad Anónima de Medios 
de Comunicación de la Comunitat Valenciana (SAMC)?

València, 9 de febrero de 2021 
Eva Ortiz Vilella

Pregunta número 6.331 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Jesús Pla Herrero, del Grupo 
Parlamentario Compromís, de acuerdo con el artículo 161 
del Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
supresión del servicio de diálisis en el Hospital de Ontinyent 
(RE número 31.827)

Ante las informaciones publicadas respecto a la supresión 
del servicio de diálisis en el Hospital de Ontinyent, pregunto:

¿Prevé la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública 
la eliminación de este servicio en la ciudad de Ontinyent? 
En caso afirmativo, ¿por qué motivos? ¿Cuándo prevé su 
restablecimiento?

¿Cuál es el coste que tiene para la conselleria este servicio? 
¿Cuántos usuarios lo utilizan?

València, 10 de febrero de 2021 
Jesús Pla Herrero

 

Pregunta número 6.332 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre la 
programación completa del denominado Año Berlanga, 
promovido por la Generalitat Valenciana (RE número 31.832)

¿Cuál es la programación completa del denominado Año 
Berlanga, promovido por la Generalitat Valenciana?

València, 10 de febrero de 2021 
Luis Martínez Fuentes

 

Pregunta número 6.333 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre los 
actos programados por la Generalitat en el denominado 
Año Berlanga (RE número 31.833)

¿Cuáles son los actos o acciones que ha coordinado o 
programado la Generalitat Valenciana con otras instituciones 
en el denominado Año Berlanga?

València, 10 de febrero de 2021 
Luis Martínez Fuentes

Per què encara no s’han emès els informes de fiscalització 
de la Sindicatura de Comptes relatius a l’exercici 2019 de la 
Corporació Valenciana de Mitjans de comunicació (CVMC) 
i de la Societat Anònima de Mitjans de comunicació de la 
Comunitat Valenciana (SAMC)?

València, 9 de febrer de 2021 
Eva Ortiz Vilella

Pregunta número 6.331 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Jesús Pla Herrero, del Grup 
Parlamentari Compromís, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre la 
supressió de el servei de diàlisi a l’Hospital d’Ontinyent (RE 
número 31.827)

Davant les informacions publicades respecte de la supressió 
del servei de diàlisi a l’Hospital d’Ontinyent, pregunte:

Preveu la Conselleria de Sanitat Universal i Salut Pública 
l’eliminació d’aquest servei a la ciutat d’Ontinyent? En 
cas afirmatiu, per quins motius? Quan en preveu el 
restabliment?

Quin és el cost que té per a la conselleria aquest servei? 
Quants usuaris l’utilitzen?

València, 10 de febrer de 2021 
Jesús Pla Herrero

 

Pregunta número 6.332 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, 
del Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 
del Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre 
la programació completa del denominat Any Berlanga, 
promogut per la Generalitat Valenciana (RE número 31.832)

Quina és la programació completa del denominat Any 
Berlanga, promogut per la Generalitat Valenciana?

València, 10 de febrer de 2021 
Luis Martínez Fuentes

 

Pregunta número 6.333 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre els 
actes programats per la Generalitat en el denominat Any 
Berlanga (RE número 31.833)

Quins són els actes o les accions que ha coordinat o 
programat la Generalitat Valenciana amb altres institucions 
en el denominat Any Berlanga?

València, 10 de febrer de 2021 
Luis Martínez Fuentes
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Pregunta número 6.334 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre el 
coste económico previsto en las actividades programadas 
en el Año Berlanga (RE número 31.834)

¿Qué coste económico tiene previsto la Generalitat 
Valenciana asumir en las actividades programadas en el Año 
Berlanga?

València, 10 de febrero de 2021 
Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 6.335 con solicitud de respuesta escrita, 
formulada por el diputado Luis Martínez Fuentes, del Grupo 
Parlamentario Popular, de acuerdo con el artículo 161 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, al Consell sobre a 
qué línea presupuestaria del presupuesto se imputarán los 
costes del Año Berlanga (RE número 31.835)

¿A qué línea presupuestaria del presupuesto de la 
Generalitat se imputarán los costes derivados del Año 
Berlanga?

València, 10 de febrero de 2021 
Luis Martínez Fuentes

4. Preguntas de interés general formuladas por los 
grupos parlamentarios al presidente del Consell

Preguntas de interés general formuladas por los grupos 
parlamentarios al Molt Honorable Senyor President del 
Consell (RE números 32.225, 32.226, 32.227, 32.228 y 
32.229)

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

La Mesa de las Corts Valencianes, en la reunión de 23 de 
febrero de 2021, de conformidad con lo dispuesto en el 
artículo 173 del Reglamento de las Corts Valencianes, sobre 
las comparecencias ante el Pleno del presidente del Consell, 
ha admitido a trámite las preguntas formuladas por los 
grupos parlamentarios que a continuación se relacionan: 

 
– Pregunta formulada por la síndica del GP Popular  
(RE 32.225).

– Pregunta formulada por el síndico del GP Ciudadanos  
(RE 32.229).

– Pregunta formulada por el síndico del GP Compromís  
(RE 32.227).

– Pregunta formulada por la síndica del GP Vox Comunidad 
Valenciana (RE 32.228).

Pregunta número 6.334 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre el 
cost econòmic previst en les activitats programades l’any 
Berlanga (RE número 31.834)

Quin cost econòmic ha previst la Generalitat Valenciana 
assumir en les activitats programades l’any Berlanga?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Luis Martínez Fuentes

Pregunta número 6.335 amb sol·licitud de resposta 
escrita, formulada pel diputat Luis Martínez Fuentes, del 
Grup Parlamentari Popular, d’acord amb l’article 161 del 
Reglament de les Corts Valencianes, al Consell sobre a 
quina línia pressupostària del pressupost s’imputaran els 
costos de l’Any Berlanga (RE número 31.835)

A quina línia pressupostària del pressupost de la Generalitat 
s’imputaran els costos derivats de l’Any Berlanga?

 
València, 10 de febrer de 2021 

Luis Martínez Fuentes

4. Preguntes d’interès general formulades pels 
grups parlamentaris al president del Consell

Preguntes d’interès general formulades pels grups 
parlamentaris al Molt Honorable Senyor President del 
Consell (RE números 32.225, 32.226, 32.227, 32.228 i 
32.229

PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

La Mesa de les Corts Valencianes, en la reunió de 23 de 
febrer de 2021, de conformitat amb el que hi ha disposat en 
l’article 173 del Reglament de les Corts Valencianes, sobre 
les compareixences davant del Ple del president del Consell, 
ha admès a tràmit les preguntes formulades pels grups 
parlamentaris que tot seguit es relacionen: 

 
– Pregunta formulada per la síndica del GP Popular  
(RE 32.225).

– Pregunta formulada pel síndic del GP Ciudadanos  
(RE 32.229).

– Pregunta formulada pel síndic del GP Compromís  
(RE 32.227).

– Pregunta formulada per la síndica del GP Vox Comunidad 
Valenciana (RE 32.228).
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– Pregunta formulada por la síndica del GP Unides Podem 
(RE 32.226).

De conformidad con el artículo 96 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, se ordena la reproducción mecano-
grafiada de estas preguntas sin perjuicio de su posterior 
publicación en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 23 de febrero de 2021

El presidente 
Enric Morera i Català

Pregunta formulada por el GP Popular (RE número 32.225)

A LA MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Isabel Bonig Trigueros, síndica del Grupo Parlamentario 
Popular, al amparo de lo que establece el artículo 173 del 
Reglamento de las Corts Valencianes, tiene el honor de 
presentar la siguiente pregunta de interés general para 
la Comunitat Valenciana para que sea contestada por el 
presidente del Consell ante el Pleno de las Corts Valencianes 
en la sesión del 25 de febrero de 2021.

Ante la actual situación sanitaria y social, ¿qué plan tiene el 
Consell para hacer frente a la cuarta ola de la COVID-19?

València, 22 de febrero de 2021 
Isabel Bonig Trigueros

Pregunta formulada por el GP Ciudadanos (RE número 
32.229)

A LA MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Toni Cantó García del Moral, síndico del Grupo 
Parlamentario Ciudadanos en las Corts Valencianes, de 
acuerdo con lo dispuesto en el artículo 173 del Reglamento 
de las Corts Valencianes, presenta la siguiente pregunta 
de interés general para la Comunitat Valenciana al objeto 
de que sea contestada por el presidente del Consell, 
sobre vacunaciones contra la COVID-19 en la Comunitat 
Valenciana. 

La Comunitat Valenciana recibe hasta ahora 307.000 dosis, 
el 8,48 % del total. Son 2,18 puntos menos que nuestro 
peso poblacional (10,66 %), situación en la que no se 
encuentra, de lejos, ninguna otra comunidad.

Le nombro el peso poblacional porque es algo que ustedes 
repetían a menudo cuando hablaban de infrafinanciación o 
sobre la inversión en infraestructuras.

Éramos los peor financiados. Seguimos siéndolo. Y ahora 
somos los menos vacunados.

¿Va a hacer algo para remediarlo, Sr. Puig?

València, 22 de febrero de 2021 
Toni Cantó García del Moral

– Pregunta formulada per la síndica del GP Unides Podem 
(RE 32.226).

De conformitat amb l’article 96 del Reglament de les Corts 
Valencianes, s’ordena la reproducció mecanografiada 
d’aquestes preguntes sense perjudici de la publicació 
posterior en el Butlletí Oficial de les Corts Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 23 de febrer de 2021

El president 
Enric Morera i Català

Pregunta formulada pel GP Popular (RE número 32.225)

A LA MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Isabel Bonig Trigueros, síndica del Grup Parlamentari 
Popular, a l’empara del que estableix l’article 173 del 
Reglament de les Corts Valencianes, té l’honor de presentar 
la pregunta següent d’interès general per a la Comunitat 
Valenciana perquè la conteste el president del Consell 
davant del Ple de les Corts Valencianes en la sessió del 25 
de febrer de 2021.

Atesa l’actual situació sanitària i social, quin pla té el Consell 
per a fer front a la quarta onada de la COVID-19?

València, 22 de febrer de 2021 
Isabel Bonig Trigueros

Pregunta formulada pel GP Ciudadanos (RE número 32.229) 

A LA MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Toni Cantó García del Moral, síndic del Grup Parlamentari 
Ciudadanos en les Corts Valencianes, d’acord amb el que 
disposa l’article 173 del Reglament de les Corts Valencianes, 
presenta la pregunta següent d’interès general per a la 
Comunitat Valenciana perquè la conteste el president 
del Consell, sobre vacunacions contra la COVID-19 a la 
Comunitat Valenciana.  

La Comunitat Valenciana rep fins ara 307.000 dosis, el 
8,48 % del total. Són 2,18 punts menys que el nostre pes 
poblacional (10,66 %), situació en la qual no es troba, ni de 
bon tros, cap altra comunitat.

Us cite el pes poblacional perquè és una dada que repetíeu a 
sovint quan parlàveu d’infrafinançament o sobre la inversió 
en infraestructures.

Érem els pitjor finançats. Seguim sent-ho. I ara som els 
menys vacunats.

Farà alguna cosa per a remeiar-ho, Sr. Puig?

València, 22 de febrer de 2021 
Toni Cantó García del Moral
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Pregunta formulada por el GP Compromís (RE número 
32.227)

A LA MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Fran Ferri i Fayos, síndico del Grupo Parlamentario 
Compromís, de acuerdo con las previsiones reglamentarias, 
artículo 173 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
formula la siguiente pregunta al presidente del Consell para 
que responda en la sesión de Pleno correspondiente.

¿Cómo valora el Consell la eficacia de las restricciones 
contra la COVID-19 puestas en marcha el pasado 19 de 
enero y su capacidad de reducir contagios y saturación 
sanitaria?

València, 22 de febrero de 2021 
Fran Ferri i Fayos

 

Pregunta formulada por el GP Vox Comunidad Valenciana 
(RE número 32.228)

A LA MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Ana Vega Campos, síndico del Grupo Parlamentario Vox 
Comunidad Valenciana, al amparo de lo que establece 
el artículo 173 del Reglamento de las Corts Valencianes, 
tiene el honor de presentar la siguiente pregunta de interés 
general para la Comunitat Valenciana para que sea contes-
tada por el presidente del Consell ante el Pleno de las Corts 
Valencianes.

¿Qué valoración hace el presidente del Consell sobre la 
situación de la Comunitat Valenciana?

València, 22 de febrero de 2021 
Ana Vega Campos

 

Pregunta formulada por el GP Unides Podem (RE número 
32.226)

A LA MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Pilar Lima Gozálvez, síndica del Grupo Parlamentario Unides 
Podem, al amparo del artículo 173 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, formula la siguiente pregunta de interés 
general al presidente del Consell para que responda ante el 
Pleno de las Corts Valencianes.

¿Considera el presidente que existe plena normalidad 
democrática en nuestro país?

València, 22 de febrero de 2021 
Pilar Lima Gozálvez

 
 

Pregunta formulada pel GP Compromís (RE número 32.227)

 
A LA MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Fran Ferri i Fayos, síndic del Grup Parlamentari Compromís, 
d’acord amb les previsions reglamentàries, article 173 del 
Reglament de les Corts Valencianes, formula la pregunta 
següent al president del Consell perquè responga en la 
sessió de Ple corresponent.

Com valora el Consell l’eficàcia de les restriccions contra la 
COVID-19 posades en marxa el 19 de gener passat i la seua 
capacitat de reduir contagis i saturació sanitària? 

València, 22 de febrer de 2021 
Fran Ferri i Fayos

 

Pregunta formulada pel GP Vox Comunidad Valenciana (RE 
número 32.228)

A LA MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Ana Vega Campos, síndic del Grup Parlamentari Vox 
Comunidad Valenciana, a l’empara del que estableix l’article 
173 del Reglament de les Corts Valencianes, té l’honor de 
presentar la pregunta següent d’interès general per a la 
Comunitat Valenciana perquè la conteste el president del 
Consell davant del Ple de les Corts Valencianes. 

Quina valoració fa el president del Consell sobre la situació 
de la Comunitat Valenciana?

València, 22 de febrer de 2021 
Ana Vega Campos

 

Pregunta formulada pel GP Unides Podem (RE número 
32.226)

A LA MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Pilar Lima Gozálvez, síndica del Grup Parlamentari Unides 
Podem, a l’empara de l’article 173 del Reglament de les 
Corts Valencianes, formula la pregunta següent d’interès 
general al president del Consell perquè responga davant del 
Ple de les Corts Valencianes.

Considera el president que hi ha plena normalitat demo-
cràtica al nostre país?

València, 22 de febrer de 2021 
Pilar Lima Gozálvez
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III. INFORMACIÓN

A. Acuerdos, resoluciones y comunicaciones 
de los órganos de la cámara

Acuerdo 1.235/X, de 9 de febrero de 2021, de la Mesa de 
las Corts Valencianes, por el cual se aprueba el plan anual 
de control financiero permanente del Síndic de Greuges 
correspondiente al ejercicio 2021

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Visto el Acuerdo 2.979/IX, de 13 de noviembre de 2018, de 
la Mesa de las Corts Valencianes, por el que se confiere a la 
Intervención de la cámara el control financiero permanente 
–a partir del 1 de enero de 2019– de la actividad económica 
del Síndic de Greuges, dando así cumplimiento a la previsión 
establecida en el artículo 34 del reglamento de organización 
y funcionamiento de dicha institución comisionada de las 
Corts Valencianes.

Visto que el control financiero tiene por objeto verificar 
que la actuación de la administración en el aspecto 
económico-financiero se ajusta al ordenamiento jurídico, 
así como a los principios de buena gestión financiera, 
buscando la optimización de los recursos públicos 
puestos a disposición de aquella, definición sustentada 
por el artículo 24 del Acuerdo de la Mesa de las Corts 
Valencianes sobre las Normas sobre régimen  
económico y presupuestario de las Corts Valencianes 
(BOCV número 283, de 07.11.2014), en su redacción dada 
por el Acuerdo 1.060/X, de 10 de noviembre de 2020.

A fin de alcanzar dicho objetivo en el ámbito de la 
institución comisionada del Síndic de Greuges y tomando 
en consideración los limitados medios disponibles y las 
prioridades existentes, se propone por la Intervención 
de las Corts Valencianes la aprobación del plan anual de 
control financiero permanente del Síndic de Greuges para el 
ejercicio 2021, cuyo alcance se concreta en el punto tercero 
de la presente propuesta.

A la vista de todos los antecedentes anteriormente citados, 
y atendiendo la propuesta de la Intervención de la cámara, la 
Mesa de las Corts Valencianes adopta el siguiente acuerdo:

 
ACUERDO

Primero. Aprobar el plan anual de control financiero 
permanente del Síndic de Greuges correspondiente al 
ejercicio 2021, con el objeto y alcance de actuaciones que 
se contiene en el punto tercero del presente acuerdo.

Segundo. La Intervención de las Corts Valencianes llevará a 
cabo la ejecución del mencionado plan y, a tal fin, podrá:

a) Proponer, a través de la Secretaría General de las Corts 
Valencianes y sus servicios, la colaboración que resulte 
precisa para dotarse de medios adecuados y suficientes que 
permitan llevar a buen fin sus trabajos.

III. INFORMACIÓ

A. Acords, resolucions i comunicacions dels 
òrgans de la cambra

Acord 1.235/X, de 9 de febrer de 2021, de la Mesa de les 
Corts Valencianes, pel qual s’aprova el pla anual de control 
financer permanent del Síndic de Greuges corresponent a 
l’exercici 2021

MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Vist l’Acord 2.979/IX, de 13 de novembre de 2018, de la 
Mesa de les Corts Valencianes, pel qual es confereix a la 
Intervenció de la cambra el control financer permanent –a 
partir de l’1 de gener de 2019– de l’activitat econòmica 
del Síndic de Greuges, donant així compliment a la previsió 
establida en l’article 34 del reglament d’organització i 
funcionament d’aquesta institució comissionada de les Corts 
Valencianes.

Vist que el control financer té per objecte verificar que 
l’actuació de l’administració en l’aspecte economicofinancer 
s’ajusta a l’ordenament jurídic, així com als principis de bona 
gestió financera, buscant l’optimització dels recursos públics 
posats a disposició d’aquella, definició sustentada per 
l’article 24 de l’Acord de la Mesa de les Corts Valencianes 
sobre les Normes sobre règim econòmic i pressupostari de 
les Corts Valencianes (BOCV número 283, de 07.11.2014), 
en la redacció donada per l’Acord 1.060/X, de 10 de 
novembre de 2020. 

A fi d’aconseguir aquest objectiu en l’àmbit de la institució 
comissionada del Síndic de Greuges i prenent en considera-
ció els limitats mitjans disponibles i les prioritats existents, 
la Intervenció de les Corts Valencianes proposa l’aprovació 
del pla anual de control financer permanent del Síndic de 
Greuges per a l’exercici 2021, l’abast del qual es concreta en 
el punt tercer d’aquesta proposta. 

A la vista de tots els antecedents anteriorment esmentats, i 
atenent la proposta de la Intervenció de la cambra, la Mesa 
de les Corts Valencianes adopta l’acord següent:

 
ACORD

Primer. Aprovar el pla anual de control financer permanent 
del Síndic de Greuges corresponent a l’exercici 2021, amb 
l’objecte i l’abast d’actuacions continguts en el punt tercer 
d’aquest acord.

Segon. La Intervenció de les Corts Valencianes ha de dur a 
terme l’execució del pla esmentat i, per a això, pot:

a) Proposar, a través de la Secretaria General de les Corts 
Valencianes i els seus serveis, la col·laboració que siga 
necessària per a dotar-se de mitjans adequats i suficients 
que permeten portar a terme els seus treballs.
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b) Dictar las instrucciones que estime convenientes para la 
correcta ejecución del plan.

c) Modificar el presente plan por alguno de los siguientes 
motivos:

1. Como consecuencia de la necesidad de incluir controles 
específicos en virtud de solicitud de la Mesa de las Corts 
Valencianes o por mandato legal.

2. Cuando se produzcan variaciones en la estructura 
orgánica del Síndic de Greuges.

3. Para evitar duplicidades de trabajos respecto de los 
realizados por otras instituciones de control público.

4. Por insuficiencia de medios u otras razones debidamente 
ponderadas, de las que se deberá dar cuenta a la Mesa de 
las Corts Valencianes a través de la Secretaría General.

Tercero. Establecer el objeto y alcance de las actuaciones 
de control a realizar en el Síndic de Greuges en los términos 
expresados en el siguiente cuadro: 

b) Dictar les instruccions que estime convenients per a la 
correcta execució del pla.

c) Modificar aquest pla per algun dels motius següents: 

1. A conseqüència de la necessitat d’incloure controls 
específics per sol·licitud de la Mesa de les Corts Valencianes 
o per mandat legal.

2. Quan es produïsquen variacions en l’estructura orgànica 
del Síndic de Greuges.

3. Per a evitar duplicitats de treballs respecte dels realitzats 
per altres institucions de control públic.

4. Per insuficiència de mitjans o altres raons degudament 
ponderades, de les quals s’ha de donar compte a la Mesa de 
les Corts Valencianes a través de la Secretaria General.

Tercer. Establir l’objecte i l’abast de les actuacions de control 
a realitzar en el Síndic de Greuges en els termes expressats 
en el quadre següent:

Àrea Objecte Abast Periodicitat de 
l’informe

Despeses de personal 
(capítol 1)

Verificar que les retribucions del personal s’adeqüen a la normativa i 
procediments previstos (acords retributius de les Corts Valencianes, 
Estatut del personal de les Corts Valencianes, etc.)

Nòmines 
mensuals, 
incidències o 
nomenaments de 
l’exercici 2021

Semestral

Despeses de contractació 
(capítols 2 i 6)

Verificar que la despesa en matèria de contractació s’ajusta a 
l’ordenament jurídic i als procediments aplicables i als principis de 
bona gestió financera. Verificar que la contractació menor i de tracte 
successiu s’ajusta a les especialitats legalment previstes d’aquesta 
modalitat contractual

Expedients de 
contractació 
iniciats en l’exercici 
2021

Despeses satisfetes per 
caixa fixa i pagaments a 
justificar (capítol 2)

Comprovar que les despeses satisfetes mitjançant aquest sistema 
extraordinari de pagament s’ajusten al que s’estableix en la 
normativa sobre caixa fixa de les Corts Valencianes (Acord 3.087/IX, 
de 21 de desembre de 2018, de la Mesa de les Corts Valencianes, 
sobre l’aprovació de la norma reguladora dels fons de caixa fixa i 
pagaments a justificar de les Corts Valencianes)

Comptes justifi-
catius rendits i 
comptabilitzats en 
l’exercici 2021

Subvencions concedides 
(capítol 4)

Verificar l’adequació d’aquestes a la normativa d’aplicació i a les 
convocatòries corresponents, així com analitzar les circumstàncies 
que, si és el cas, justifiquen la concessió directa

Expedients iniciats 
en l’exercici 2021

Expedients 
d’enriquiment injust 
(capítols 2 i 6)

Verificar que es compleixen les previsions establides en la normativa 
sobre fiscalització de despeses de les Corts Valencianes

Expedients 
tramitats en 
l’exercici 2021

Per expedient de 
rescabalament

Compte general/estats 
financers

Verificar la correcció dels estats financers inclosos en el compte general de la institució i 
informar sobre aquests Anual



BOCV número 145 ¦ 24-02-2021 Pàg. 29179

Cuarto. Publicar el presente acuerdo en el Diari Oficial de 
la Generalitat Valenciana, en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes y en el portal de transparencia de las Corts 
Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes, 
València, 9 de febrero de 2021

El presidente 
Enric Morera i Català

La secretaria primera 
Cristina Cabedo Laborda

Acuerdo 1.236/X, de 9 de febrero de 2021, de la Mesa 
de las Corts Valencianes, por el cual se aprueba el plan 
anual de control financiero permanente de la Agencia de 
Prevención y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la 
Comunitat Valenciana correspondiente al ejercicio 2021

MESA DE LAS CORTS VALENCIANES

Visto que el artículo 30 de la Ley 11/2016, de 28 de 
noviembre, de la Generalitat, de la Agencia de Prevención 
y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la Comunitat 
Valenciana, establece en su apartado sexto literalmente 
que «la agencia está sujeta a la Intervención de las Corts 
Valencianes, en la forma que se determine, y justificará su 
gestión, anualmente, a la Sindicatura de Comptes».

Considerando que la forma en que la Agencia de Prevención 
y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la Comunitat 

Área Objeto Alcance Periodicidad del 
informe

Gastos de personal 
(capítulo 1)

Verificar que las retribuciones del personal se adecuan a la norma-
tiva y procedimientos previstos (acuerdos retributivos de las Corts 
Valencianes, Estatuto del personal de las Corts Valencianes, etc.)

Nóminas mensua-
les, incidencias o 
nombramientos 
del ejercicio 2021

Semestral

Gastos de contratación 
(capítulos 2 y 6)

Verificar que el gasto en materia de contratación se ajusta al 
ordenamiento jurídico y a los procedimientos aplicables y a los 
principios de buena gestión financiera. Verificar que la contratación 
menor y de tracto sucesivo se ajusta a las especialidades legalmente 
previstas de esta modalidad contractual

Expedientes de 
contratación 
iniciados en el 
ejercicio 2021

Gastos satisfechos 
por caja fija y pagos a 
justificar (capítulo 2)

Comprobar que los gastos satisfechos mediante este sistema 
extraordinario de pago se ajustan a lo establecido en la normativa 
sobre caja fija de las Corts Valencianes (Acuerdo 3.087/IX, de 21 de 
diciembre de 2018, de la Mesa de las Corts Valencianes, sobre la 
aprobación de la norma reguladora de los fondos de caja fija y pagos 
a justificar de las Corts Valencianes)

Cuentas justifica-
tivas rendidas y 
contabilizadas en 
el ejercicio 2021

Subvenciones concedidas 
(capítulo 4)

Verificar su adecuación a la normativa de aplicación y a las corres-
pondientes convocatorias, así como analizar las circunstancias que, 
en su caso, justifican su concesión directa

Expedientes 
iniciados en el 
ejercicio 2021

Expedientes de 
enriquecimiento injusto 
(capítulos 2 y 6)

Verificar que se cumplen las previsiones establecidas en la norma-
tiva sobre fiscalización de gastos de las Corts Valencianes

Expedientes 
tramitados en el 
ejercicio 2021

Por expediente de 
resarcimiento

Cuenta general/estados 
financieros

Verificar la corrección de los estados financieros incluidos en la cuenta general de la 
institución informando sobre los mismos Anual

Quart. Publicar aquest acord en el Diari Oficial de la 
Generalitat Valenciana, en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes i en el portal de transparència de les Corts 
Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes, 
València, 9 de febrer de 2021

El president 
Enric Morera i Català

La secretària primera 
Cristina Cabedo Laborda

Acord 1.236/X, de 9 de febrer de 2021, de la Mesa de les 
Corts Valencianes, pel qual s’aprova el pla anual de control 
financer permanent de l’Agència de Prevenció i Lluita 
contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat Valenciana 
corresponent a l’exercici 2021

MESA DE LES CORTS VALENCIANES

Vist que l’article 30 de la Llei 11/2016, de 28 de novembre, 
de la Generalitat, de l’Agència de Prevenció i Lluita contra 
el Frau i la Corrupció de la Comunitat Valenciana, estableix 
en l’apartat sisè literalment que «l’agència està subjecta a 
la Intervenció de les Corts Valencianes, en la forma que es 
determine, i ha de justificar la seua gestió, anualment, a la 
Sindicatura de Comptes».

Considerant que la forma en què l’Agència de Prevenció 
i Lluita contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat 
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Valenciana debe estar sometida a la Intervención de las 
Corts Valencianes, corresponde determinarlo a la Mesa de 
las Corts Valencianes a propuesta de la Intervención.

Visto que el control financiero tiene por objeto verificar que 
la actuación de la administración en el aspecto económico-
financiero se ajusta al ordenamiento jurídico, así como a los 
principios de buena gestión financiera, buscando la opti-
mización de los recursos públicos puestos a disposición de 
aquella, definición sustentada por el artículo 24 del Acuerdo 
de la Mesa de las Corts Valencianes sobre las Normas sobre 
régimen económico y presupuestario de las Corts Valencianes 
(BOCV número 283, de 07.11.2014), en su redacción dada 
por el Acuerdo 1.060/X, de 10 de noviembre de 2020.

A fin de alcanzar dicho objetivo en el ámbito de la 
entidad Agencia de Prevención y Lucha contra el Fraude 
y la Corrupción de la Comunitat Valenciana y tomando 
en consideración los limitados medios disponibles y las 
prioridades existentes, se propone por la Intervención de las 
Corts Valencianes la aprobación del plan anual de control 
financiero permanente de la entidad Agencia de Prevención 
y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la Comunitat 
Valenciana para el ejercicio 2021, cuyo alcance se concreta 
en el punto tercero de la presente propuesta.

A la vista de todos los antecedentes anteriormente citados, 
y atendiendo la propuesta de la Intervención de la cámara, la 
Mesa de las Corts Valencianes adopta el siguiente acuerdo:

ACUERDO

Primero. Aprobar el plan anual de control financiero 
permanente de la entidad Agencia de Prevención y Lucha 
contra el Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana 
correspondiente al ejercicio 2021, con el objeto y alcance 
de actuaciones que se contienen en el punto tercero del 
presente acuerdo.

Segundo. La Intervención de las Corts Valencianes llevará a 
cabo la ejecución del mencionado plan y, a tal fin, podrá:

a) Proponer, a través de la Secretaría General de las Corts 
Valencianes y sus servicios, la colaboración que resulte 
precisa para dotarse de medios adecuados y suficientes que 
permitan llevar a buen fin sus trabajos.

b) Dictar las instrucciones que estime convenientes para la 
correcta ejecución del plan.

c) Modificar el presente plan por alguno de los siguientes motivos:

1. Como consecuencia de la necesidad de incluir controles 
específicos en virtud de solicitud de la Mesa de las Corts 
Valencianes o por mandato legal.

2. Cuando se produzcan variaciones en la estructura 
orgánica de la Agencia de Prevención y Lucha contra el 
Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana.

3. Para evitar duplicidades de trabajos respecto de los 
realizados por otras instituciones de control público.

4. Por insuficiencia de medios u otras razones debidamente 
ponderadas, de las que se deberá dar cuenta a la Mesa de 
las Corts Valencianes a través de la Secretaría General.

Valenciana ha d’estar sotmesa a la Intervenció de les Corts 
Valencianes, correspon que siga determinada per la Mesa de 
les Corts Valencianes a proposta de la Intervenció.

Vist que el control financer té per objecte verificar que 
l’actuació de l’administració en l’aspecte economicofinancer 
s’ajusta a l’ordenament jurídic, així com als principis de bona 
gestió financera, buscant l’optimització dels recursos públics 
posats a disposició d’aquella, definició sustentada per 
l’article 24 de l’Acord de la Mesa de les Corts Valencianes 
sobre les Normes sobre règim econòmic i pressupostari de 
les Corts Valencianes (BOCV número 283, de 07.11.2014), 
en la redacció donada per l’Acord 1.060/X, de 10 de 
novembre de 2020.

A fi d’aconseguir aquest objectiu en l’àmbit de l’entitat 
Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció 
de la Comunitat Valenciana i prenent en consideració els 
limitats mitjans disponibles i les prioritats existents, la 
Intervenció de les Corts Valencianes proposa l’aprovació del 
pla anual de control financer permanent de l’entitat Agència 
de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció de la 
Comunitat Valenciana per a l’exercici 2021, l’abast del qual 
es concreta en el punt tercer d’aquesta proposta. 

A la vista de tots els antecedents anteriorment esmentats, i 
atenent la proposta de la Intervenció de la cambra, la Mesa 
de les Corts Valencianes adopta l’acord següent:

ACORD

Primer. Aprovar el pla anual de control financer permanent 
de l’entitat Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i 
la Corrupció de la Comunitat Valenciana corresponent a 
l’exercici 2021, amb l’objecte i l’abast d’actuacions contin-
guts en el punt tercer d’aquest acord.

 
Segon. La Intervenció de les Corts Valencianes ha de dur a 
terme l’execució del pla esmentat i, per a això, pot:

a) Proposar, a través de la Secretaria General de les Corts 
Valencianes i els seus serveis, la col·laboració que siga 
necessària per a dotar-se de mitjans adequats i suficients 
que permeten portar a terme els seus treballs.

b) Dictar les instruccions que estime convenients per a la 
correcta execució del pla.

c) Modificar aquest pla per algun dels motius següents: 
 
1. A conseqüència de la necessitat d’incloure controls 
específics per sol·licitud de la Mesa de les Corts Valencianes 
o per mandat legal.

2. Quan es produïsquen variacions en l’estructura orgànica 
de l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la 
Corrupció de la Comunitat Valenciana.

3. Per a evitar duplicitats de treballs respecte dels realitzats 
per altres institucions de control públic.

4. Per insuficiència de mitjans o altres raons degudament 
ponderades, de les quals s’ha de donar compte a la Mesa de 
les Corts Valencianes a través de la Secretaria General.
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Tercero. Establecer el objeto y alcance de las actuaciones de 
control a realizar en la Agencia de Prevención y Lucha contra 
el Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana en los 
términos expresados en el siguiente cuadro: 

 

Tercer. Establir l’objecte i l’abast de les actuacions de control 
a realitzar en l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau 
i la Corrupció de la Comunitat Valenciana en els termes 
expressats en el quadre següent:

Àrea Objecte Abast Periodicitat de 
l’informe

Despeses de personal 
(capítol 1)

Verificar que les retribucions del personal s’adeqüen a la normativa i 
procediments previstos, tot això en els termes establits en l’article 29 de la 
Llei 11/2016, de 28 de novembre

Nòmines 
mensuals, 
incidències o 
nomenaments 
de l’exercici 2021

Semestral

Despeses de contrac-
tació (capítols 2 i 6)

Verificar que la despesa en matèria de contractació s’ajusta a l’ordenament 
jurídic i als procediments aplicables, així com als principis de bona gestió 
financera. Verificar que la contractació menor i de tracte successiu s’ajusta 
a les especialitats legalment previstes d’aquesta modalitat contractual

Expedients de 
contractació 
iniciats en 
l’exercici 2021

Despeses satisfetes 
per caixa fixa i 
pagaments a justificar 
(capítol 2)

Comprovar que les despeses satisfetes mitjançant aquest sistema extraor-
dinari de pagament s’ajusten al que s’estableix en la normativa sobre caixa 
fixa i pagaments a justificar establida en la legislació d’hisenda pública de 
la Generalitat 

Comptes justifi-
catius rendits i 
comptabilitzats 
en l’exercici 2021

Subvencions concedi-
des (capítol 4)

Verificar l’adequació d’aquestes a la normativa d’aplicació i a les convoca-
tòries corresponents, així com analitzar les circumstàncies que, si és el cas, 
justifiquen la concessió directa

Expedients 
iniciats en 
l’exercici 2021

Expedients 
d’enriquiment injust 
(capítols 2 i 6)

Verificar que es compleixen les previsions establides en la legislació 
d’hisenda púbica de la Generalitat

Expedients 
tramitats en 
l’exercici 2021

Per expedient de 
rescabalament

Compte general/estats 
financers

Verificar la correcció dels estats financers inclosos en el compte general de la institució i 
informar sobre aquests Anual

 

Área Objeto Alcance Periodicidad del 
informe

Gastos de personal 
(capítulo 1)

Verificar que las retribuciones del personal se adecuan a la normativa y 
procedimientos previstos, todo ello en los términos establecidos en el 
artículo 29 de la Ley 11/2016, de 28 de noviembre

Nóminas 
mensuales, 
incidencias o 
nombramientos 
del ejercicio 
2021

Semestral
Gastos de contratación 
(capítulos 2 y 6)

Verificar que el gasto en materia de contratación se ajusta al ordenamiento 
jurídico y a los procedimientos aplicables, así como a los principios de 
buena gestión financiera. Verificar que la contratación menor y de tracto 
sucesivo se ajusta a las especialidades legalmente previstas de esta 
modalidad contractual

Expedientes de 
contratación 
iniciados en el 
ejercicio 2021

Gastos satisfechos 
por caja fija y pagos a 
justificar (capítulo 2)

Comprobar que los gastos satisfechos mediante este sistema extraordi-
nario de pago se ajustan a lo establecido en la normativa sobre caja fija 
y pagos a justificar establecida en la legislación de hacienda pública de la 
Generalitat

Cuentas justifica-
tivas rendidas y 
contabilizadas en 
el ejercicio 2021

Subvenciones 
concedidas (capítulo 4)

Verificar su adecuación a la normativa de aplicación y a las correspondien-
tes convocatorias, así como analizar las circunstancias que, en su caso, 
justifican su concesión directa

Expedientes 
iniciados en el 
ejercicio 2021

Expedientes de 
enriquecimiento 
injusto (capítulos 2 y 6)

Verificar que se cumplen las previsiones establecidas en la legislación de 
hacienda púbica de la Generalitat

Expedientes 
tramitados en el 
ejercicio 2021

Por expediente 
de resarcimiento

Cuenta general/
estados financieros

Verificar la corrección de los estados financieros incluidos en la cuenta general de la institución 
informando sobre los mismos Anual
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Cuarto. Publicar el presente acuerdo en el Diari Oficial de 
la Comunitat Valenciana, en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes y en el portal de transparencia de las Corts 
Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 9 de febrero de 2021

El presidente 
Enric Morera i Català

La secretaria primera 
Cristina Cabedo Laborda

VI. AGENCIA DE PREVENCIÓN Y 
LUCHA CONTRA EL FRAUDE Y LA 
CORRUPCIÓN DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA

 

Resolución del director de la Agencia de Prevención y Lucha 
contra el Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana 
por la cual se acuerda la publicación del texto íntegro del 
convenio de cooperación educativa entre la Agencia de 
Prevención y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de 
la Comunitat Valenciana y la Universidad CEU Cardenal 
Herrera, para la realización de prácticas formativas por 
estudiantes universitarios

PRESIDENCIA DE LAS CORTS VALENCIANES

Esta Presidencia ha tenido conocimiento del escrito  
RE 32.049 mediante el cual el director de la Agencia de 
Prevención y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la 
Comunitat Valenciana adjunta la Resolución número 77,  
de 15 de febrero de 2021, por la cual se acuerda la 
publicación del texto íntegro del convenio de cooperación 
educativa entre la Agencia de Prevención y Lucha contra 
el Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana y la 
Universidad CEU Cardenal Herrera, para la realización de 
prácticas formativas por estudiantes universitarios.

En cumplimiento del artículo 96.1 del Reglamento de las 
Corts Valencianes, a petición del director de la Agencia de 
Prevención y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la 
Comunitat Valenciana, se ordena la publicación en el Butlletí 
Oficial de les Corts Valencianes de esta resolución.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 19 de febrero de 2021

El presidente 
Enric Morera i Català

Quart. Publicar aquest acord en el Diari Oficial de la 
Comunitat Valenciana, en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes i en el portal de transparència de les Corts 
Valencianes.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 9 de febrer de 2021

El president 
Enric Morera i Català

La secretària primera 
Cristina Cabedo Laborda

VI. AGÈNCIA DE PREVENCIÓ I 
LLUITA CONTRA EL FRAU I  
LA CORRUPCIÓ DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA

 

Resolució del director de l’Agència de Prevenció i Lluita 
contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat Valenciana per 
la qual s’acorda la publicació del text íntegre del conveni de 
cooperació educativa entre l’Agència de Prevenció i Lluita 
contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat Valenciana i 
la Universitat CEU Cardenal Herrera, per a la realització de 
pràctiques formatives per estudiants universitaris

 
PRESIDÈNCIA DE LES CORTS VALENCIANES

Aquesta Presidència ha tingut coneixement de l’escrit 
RE 32.049 mitjançant el qual el director de l’Agència 
de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció de la 
Comunitat Valenciana adjunta la Resolució número 77,  
de 15 de febrer de 2021, per la qual s’acorda la publicació 
del text íntegre del conveni de cooperació educativa entre 
l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció 
de la Comunitat Valenciana i la Universitat CEU Cardenal 
Herrera, per a la realització de pràctiques formatives per 
estudiants universitaris.

Per tal de complir l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes, a petició del director de l’Agència de Prevenció 
i Lluita contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat 
Valenciana, s’ordena la publicació en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes d’aquesta esolució.

Palau de les Corts Valencianes 
València, 19 de febrer de 2021

El president 
Enric Morera i Català
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RESOLUCIÓN DEL DIRECTOR DE LA AGENCIA DE 
PREVENCIÓN Y LUCHA CONTRA EL FRAUDE Y LA 
CORRUPCIÓN DE LA COMUNITAT VALENCIANA, POR LA 
CUAL SE ACUERDA LA PUBLICACIÓN DEL TEXTO ÍNTEGRO 
DEL CONVENIO DE COOPERACIÓN EDUCATIVA ENTRE LA 
AGENCIA DE PREVENCIÓN Y LUCHA CONTRA EL FRAUDE 
Y LA CORRUPCIÓN DE LA COMUNITAT VALENCIANA 
Y LA UNIVERSIDAD CEU CARDENAL HERRERA, PARA 
LA REALIZACIÓN DE PRÁCTICAS FORMATIVAS POR 
ESTUDIANTES UNIVERSITARIOS

Establece el artículo 96.1 del Reglamento de las Corts 
Valencianes que se publicarán en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes, BOCV, los textos y documentos cuya 
publicación sea requerida por algún precepto en este 
reglamento, sea necesaria para su debate, conocimiento, 
tramitación parlamentaria o sea ordenada por la Presidencia.

Por otro lado, el Reglamento de funcionamiento y régimen 
interior de 27 de junio de 2019 de la Agencia de Prevención 
y Lucha contra el Fraude y la Corrupción de la Comunitat 
Valenciana (DOGV número 8582, de 2.07.2019), dispone, 
en su artículo 87.4, que la suscripción de convenios por 
esta Agencia se publicará en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes y en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana.

La Agencia de Prevención y Lucha contra el Fraude y la 
Corrupción de la Comunitat Valenciana y la Universidad CEU 
Cardenal Herrera subscribieron el pasado 10 de febrero  
de 2021, previa la correspondiente tramitación, un convenio 
de cooperación educativa para la realización de prácticas 
formativas por estudiantes universitarios.

Así mismo, de acuerdo con lo dispuesto en los  
artículos 2.1.c, 8.5 y 9.1.c de la Ley 2/2015, de 2 de abril, 
de la Generalitat, de Transparencia, Buen Gobierno y 
Participación Ciudadana de la Comunitat Valenciana, el 
mencionado convenio se ha publicado en la página web de 
esta Agencia.

Por lo expuesto, de conformidad con lo dispuesto en la 
Ley 11/2016, de 28 de noviembre, de la Generalitat, de 
la Agencia de Prevención y Lucha contra el Fraude y la 
Corrupción de la Comunitat Valenciana, y en virtud de las 
funciones atribuidas en el artículo 13 del Reglamento de 
funcionamiento y régimen interior de 27 de junio de 2019 
de la Agencia,

RESUELVO

Único. Ordenar la publicación en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes  del texto íntegro del Convenio de cooperación 
educativa entre la Agencia de Prevención y Lucha contra 
el Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana y la 
Universidad CEU Cardenal Herrera para la realización de 
prácticas formativas por estudiantes universitarios, el texto 
del cual se incluye como anexo en la presente resolución.

València, en la fecha de la firma

El director de la Agencia de Prevención y Lucha contra el 
Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana 

Joan Antoni Llinares Gómez

RESOLUCIÓ DEL DIRECTOR DE L’AGÈNCIA DE PREVENCIÓ 
I LLUITA CONTRA EL FRAU I LA CORRUPCIÓ DE LA 
COMUNITAT VALENCIANA, PER LA QUAL S’ACORDA 
LA PUBLICACIÓ DEL TEXT ÍNTEGRE DEL CONVENI DE 
COOPERACIÓ EDUCATIVA ENTRE L’AGÈNCIA DE PREVENCIÓ 
I LLUITA CONTRA EL FRAU I LA CORRUPCIÓ DE LA 
COMUNITAT VALENCIANA I LA UNIVERSITAT CEU CARDENAL 
HERRERA, PER A LA REALITZACIÓ DE PRÀCTIQUES 
FORMATIVES PER ESTUDIANTS UNIVERSITARIS

 
Estableix l’article 96.1 del Reglament de les Corts 
Valencianes que es publicaran en el Butlletí Oficial de les 
Corts Valencianes, BOCV, els textos i documents la publicació 
dels quals siga requerida per algun precepte en aquest 
reglament, siga necessari per al seu debat, coneixement, 
tramitació parlamentària o siga ordenada per la Presidència.

D’altra banda, el Reglament de funcionament i règim interior 
de 27 de juny de 2019 de l’Agència de Prevenció i Lluita 
contra el Frau i la Corrupció de la Comunitat Valenciana 
(DOGV número 8582, de 2.07.2019), disposa, en el seu  
article 87.4, que la subscripció de convenis per aquesta 
Agència es publicarà en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes i en el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana.

L’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció 
de la Comunitat Valenciana i la Universitat CEU Cardenal 
Herrera van subscriure el passat 10 de febrer de 2021, 
prèvia la corresponent tramitació, un conveni de cooperació 
educativa per a la realització de pràctiques formatives per 
estudiants universitaris.

Així mateix, d’acord amb el que es disposa en els  
articles 2.1.c, 8.5 i 9.1.c de la Llei 2/2015, de 2 d’abril, de 
la Generalitat, de Transparència, Bon Govern i Participació 
Ciutadana de la Comunitat Valenciana, l’esmentat conveni 
s’ha publicat en la pàgina web d’aquesta Agència.

 
Per tot el que s’ha exposat, de conformitat amb el que 
es disposa en la Llei 11/2016, de 28 de novembre, de la 
Generalitat, de l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau 
i la Corrupció de la Comunitat Valenciana, i en virtut de les 
funcions atribuïdes en l’article 13 del Reglament de funcio-
nament i règim interior de 27 de juny de 2019 de l’Agència,

 
RESOLC

Únic. Ordenar la publicació en el Butlletí Oficial de les Corts 
Valencianes del text íntegre del Conveni de cooperació 
educativa entre l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau 
i la Corrupció de la Comunitat Valenciana i la Universitat 
CEU Cardenal Herrera, per a la realització de pràctiques 
formatives per estudiants universitaris, el text del qual 
s’inclou com a annex a la present resolució.

València, a la data de la signatura

El director de l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i 
la Corrupció de la Comunitat Valenciana 

Joan Antoni Llinares Gómez



BOCV número 145 ¦ 24-02-2021 Pàg. 29184

ANEXO

CONVENIO DE COOPERACIÓN EDUCATIVA ENTRE 
LA AGENCIA DE PREVENCIÓN Y LUCHA CONTRA 
EL FRAUDE Y LA CORRUPCIÓN DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA Y LA UNIVERSIDAD CEU CARDENAL 
HERRERA, PARA LA REALIZACIÓN DE PRÁCTICAS 
FORMATIVAS POR ESTUDIANTES UNIVERSITARIOS

 
València, 10 de febrero de 2020.

 
REUNIDOS

De una parte, el Sr. D. Joan A. Llinares Gómez, director 
de la Agencia de Prevención y Lucha contra el Fraude y 
la Corrupción de la Comunitat Valenciana (en adelante, 
Agencia Valenciana Antifraude), que interviene en su 
nombre y representación en virtud del nombramiento 
realizado por Resolución del President de les Corts 
Valencianes de 29 de mayo de 2017 (DOGV número 8052, 
de 31 de mayo de 2017).

 
Y de otra parte, el Excmo. Sr. D. Vicente Navarro de Luján, 
Rector Magnífico de la Universidad CEU Cardenal Herrera 
(en adelante, CEU UCH), con domicilio a estos efectos en 
Alfara del Patriarca (Valencia), calle Assegadors, número 2 
con código postal 46115. Actúa en nombre y  
representación de la Fundación Universitaria  
San Pablo-CEU, entidad titular de la Universidad CEU 
Cardenal Herrera con CIF G-28423275, por las facultades 
que le otorga su cargo, según nombramiento efectuado por 
acuerdo de la Junta del Patronato de la Universidad en su 
sesión del doce de julio de 2019. Don Vicente Navarro de 
Luján se halla facultado para este acto en virtud del poder 
otorgado ante el Notario de Madrid, don Segismundo 
Álvarez Royo-Villanova, el día 22 de julio de 2019 bajo el 
número 2715 de su protocolo y en virtud del artículo 37.c 
de las Normas de Organización y Funcionamiento de la 
Universidad CEU Cardenal Herrera (Decreto 204/2010,  
de 3 de diciembre, del Consell de la Generalitat Valenciana. 
DOGV de 9 de diciembre de 2010).

Ambas partes intervienen en la representación y con las 
facultades que sus respectivos cargos les confieren para 
formalizar el presente Convenio de Cooperación, y

EXPONEN

I. Que la Universidad CEU UCH y la Agencia Valenciana 
Antifraude suscribieron el 11 de marzo de 2020 un convenio 
marco para la colaboración cultural, educativa y científica, 
que incluye, entre las modalidades de colaboración, el 
establecimiento de convenios para la realización de prácti-
cas formativas, sin relación laboral, en las dependencias de 
la Agencia Valenciana Antifraude, por parte de estudiantes 
del CEU UCH que conduzcan a completar sus estudios 
académicos.  

II. Que la Agencia de Prevención y Lucha contra el Fraude 
y la Corrupción de la Comunitat Valenciana, creada por la 
Ley 11/2016, de 28 de noviembre, de la Generalitat, es una 
entidad con personalidad jurídica propia y plena capacidad 
de obrar, adscrita a las Cortes Valencianas, para prevenir 

ANNEX

CONVENI DE COOPERACIÓ EDUCATIVA ENTRE 
L’AGÈNCIA DE PREVENCIÓ I LLUITA CONTRA EL FRAU 
I LA CORRUPCIÓ DE LA COMUNITAT VALENCIANA 
I LA UNIVERSITAT CEU CARDENAL HERRERA, PER A 
LA REALITZACIÓ DE PRÀCTIQUES FORMATIVES PER 
ESTUDIANTS UNIVERSITARIS

 
València, 10 de febrer de 2021

 
REUNITS

D’una part, el Sr. Joan A. Llinares Gómez, director de 
l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la Corrupció 
de la Comunitat Valenciana (d’ara en avant, Agència 
Valenciana Antifrau), que intervé en el seu nom i represen-
tació en virtut del nomenament realitzat per Resolució del 
President de les Corts Valencianes de 29 de maig de 2017 
(DOGV número 8052, de 31 de maig de 2017).

I d’una altra part, l’Excm. senyor. Vicente Navarro de Luján, 
Rector Magnífic de la Universitat CEU Cardenal Herrera 
(d’ara en avant, CEU UCH), amb domicili a aquest efecte a 
Alfara del Patriarca (València), carrer Assegadors, número 2 
amb codi postal 46115. Actua en nom i representació de la 
Fundació Universitària San Pablo-CEU, entitat titular de la 
Universitat CEU Cardenal Herrera amb CIF G-28423275, 
per les facultats que li atorga el seu càrrec, segons 
nomenament efectuat per acord de la Junta del Patronat de 
la Universitat en la seua sessió del dotze de juliol de 2019. 
El senyor Vicente Navarro de Luján es troba facultat per a 
aquest acte en virtut del poder atorgat davant el Notari de 
Madrid, senyor Segismundo Álvarez Royo-Villanova, el  
dia 22 de juliol de 2019 sota el número 2715 del seu proto-
col i en virtut de l’article 37.c) de les Normes d’Organització 
i Funcionament de la Universitat CEU Cardenal Herrera 
(Decret 204/2010, de 3 de desembre, del Consell de la 
Generalitat Valenciana. DOGV de 9 de desembre de 2010).

 
Totes dues parts intervenen en la representació i amb les 
facultats que els seus respectius càrrecs els confereixen per 
a formalitzar el present Conveni de Cooperació, i

EXPOSEN

I. Que la Universitat CEU UCH i l’Agència Valenciana 
Antifrau van subscriure l’11 de març de 2020 un conveni 
marc per a la col·laboració cultural, educativa i científica, que 
inclou, entre les modalitats de col·laboració, l’establiment 
de convenis per a la realització de pràctiques formatives, 
sense relació laboral, en les dependències de l’Agència 
Valenciana Antifrau, per part d’estudiants del CEU UCH que 
conduïsquen a completar els seus estudis acadèmics.

 
II. Que l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i la 
Corrupció de la Comunitat Valenciana, creada per la  
Llei 11/2016, de 28 de novembre, de la Generalitat, és una 
entitat amb personalitat jurídica pròpia i plena capacitat 
d’obrar, adscrita a les Corts Valencianes, per a previndre i 
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y erradicar el fraude y la corrupción de las Instituciones 
públicas valencianas y para el impulso de la integridad 
y la ética pública, además para fomentar una cultura de 
buenas prácticas y de rechazo del fraude y la corrupción en 
el diseño, ejecución y evaluación de políticas públicas, así 
como en la gestión de recursos públicos.

III. Que la Universidad CEU UCH es una institución 
académica sin ánimo de lucro, promovida por la Fundación 
Universitaria San Pablo-CEU, en el marco de la libertad de 
creación de Centros Docentes amparada por la Constitución. 
La Ley 7/1999, de 3 de diciembre, de la Generalitat 
Valenciana, reconoce la Universidad CEU Cardenal Herrera 
como una universidad privada, en uso de las competencias 
atribuidas por el Estatuto de Autonomía de la Comunitat 
Valenciana y las normas de aplicación y desarrollo del mismo.

IV. Que el presente Convenio se acoge a lo establecido por 
el Real Decreto 592/2014, de 11 de julio, por el que se 
regulan las prácticas académicas externas de los estudiantes 
universitarios, o norma que lo modifique o sustituya, cuyos 
términos se dan aquí por reproducidos.

V. Que la Agencia Valenciana Antifraude y la CEU UCH, como 
institución docente, tienen objetivos e intereses comunes 
en el cumplimiento del objeto del presente Convenio y son 
conscientes de que aunando esfuerzos y recursos pueden 
contribuir a la mejora y el perfeccionamiento de la formación 
de los y las estudiantes universitarios/as, completando 
su proceso de adquisición de competencias a través de la 
realización de prácticas formativas.

Y a tal efecto, a través del presente Convenio de 
Cooperación Educativa, concretan las actuaciones que 
se deben seguir para el cumplimiento de estos objetivos, 
estableciendo las siguientes

CLÁUSULAS

 
PRIMERA. Objeto del convenio.

El presente Convenio entre la Agencia Valenciana Antifraude 
y la Universidad CEU UCH tiene por objeto establecer un 
programa de cooperación educativa para la realización de 
prácticas formativas, sin relación laboral, en la dependencias 
de la Agencia, por parte de estudiantes del CEU UCH que 
permita a los mismos aplicar y complementar los conoci-
mientos adquiridos en su formación académica, favore-
ciendo la adquisición de competencias que les preparen 
para el ejercicio de actividades profesionales, faciliten su 
empleabilidad y fomenten su capacidad de emprendimiento.

 
SEGUNDA. Destinatarios de las prácticas formativas.

El alumnado beneficiario del presente Convenio será aquel 
que curse estudios en la Universidad CEU UCH y que sean 
impartidos por centros propios de esta.  

Podrán realizar dichas practicas formativas las personas 
destinatarias establecidas en el articulo 8 del mencionado 
Real Decreto 592/2014, de 11 de julio, que cumplan los 
requisitos previstos en el mismo.   

erradicar el frau i la corrupció de les Institucions públiques 
valencianes i per a l’impuls de la integritat i l’ètica pública, 
a més per a fomentar una cultura de bones pràctiques i 
de rebuig del frau i la corrupció en el disseny, execució i 
avaluació de polítiques públiques, així com en la gestió de 
recursos públics.

III. Que la Universitat CEU UCH és una institució acadè-
mica sense ànim de lucre, promoguda per la Fundació 
Universitària San Pablo-CEU, en el marc de la llibertat de 
creació de centres docents emparada per la Constitució. La 
Llei 7/1999, de 3 de desembre, de la Generalitat Valenciana, 
reconeix la Universitat CEU Cardenal Herrera com una 
universitat privada, en ús de les competències atribuïdes 
per l’Estatut d’Autonomia de la Comunitat Valenciana i les 
normes d’aplicació i desenvolupament d’aquest.

IV. Que el present Conveni s’acull al que s’estableix pel 
Reial decret 592/2014, d’11 de juliol, pel qual es regulen les 
pràctiques acadèmiques externes dels estudiants universita-
ris, o norma que ho modifique o substituïsca, els termes de 
la qual es donen ací per reproduïts.

V. Que l’Agència Valenciana Antifrau i la CEU UCH, com a 
institució docent, tenen objectius i interessos comuns en el 
compliment de l’objecte del present Conveni i són cons-
cients que conjuminant esforços i recursos poden contribuir 
a la millora i el perfeccionament de la formació dels/de 
les estudiants universitaris/es, completant el seu procés 
d’adquisició de competències a través de la realització de 
pràctiques formatives.

I a aquest efecte, a través del present Conveni de 
Cooperació Educativa, concreten les actuacions que s’han 
de seguir per al compliment d’aquests objectius, establint les 
següents

CLÀUSULES

 
PRIMERA. Objecte del conveni.

El present Conveni entre l’Agència Valenciana Antifrau i la 
Universitat CEU UCH té per objecte establir un programa 
de cooperació educativa per a la realització de pràctiques 
formatives, sense relació laboral, en la dependències de 
l’Agència, per part d’estudiants del CEU UCH que permeta 
als mateixos aplicar i complementar els coneixements adqui-
rits en la seua formació acadèmica, afavorint l’adquisició de 
competències que els preparen per a l’exercici d’activitats 
professionals, faciliten la seua ocupabilitat i fomenten la 
seua capacitat d’emprenedoria.

 
SEGONA. Destinataris de les pràctiques formatives.

L’alumnat beneficiari del present Conveni serà aquell que 
curse estudis en la Universitat CEU UCH i que siguen 
impartits per centres propis d’aquesta.

Podran realitzar aquestes practiques formatives les persones 
destinatàries establides en l’article 8 de l’esmentat Reial 
Decret 592/2014, d’11 de juliol, que complisquen els 
requisits previstos en aquest.
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TERCERA. Modalidades de las prácticas.

Al amparo del presente Convenio, podrán realizarse en la 
Agencia Valenciana Antifraude las prácticas curriculares que 
se configuran como actividades académicas integrantes del 
Plan de Estudios de que se trate, a que se refiere el 
artículo 4.a del  Real Decreto 592/2014, de 11 de julio.

La persona estudiante no tendrá, en ningún caso, relación 
laboral alguna con la Agencia Valenciana Antifraude a los 
efectos previstos en el Real Decreto 592/2014, de 11 de 
julio, por el que se regulan las prácticas académicas externas 
de los estudiantes universitarios; ni generara para dicha 
Agencia obligación de pago alguna a la Seguridad Social.

CUARTA. Dedicación y duración de las prácticas.

Por cada práctica se subscribirá un documento en el que 
se reflejarán, entre otros, los datos referentes a la persona 
estudiante y su titulación, la duración y el periodo de 
realización de la práctica, las actividades que se van realizar 
y la asignación de los tutores de la Agencia Valenciana 
Antifraude y de la Universidad. Así mismo, habrá de constar 
en dicho documento: a) el proyecto formativo objeto de la 
práctica a realizar por la persona estudiante; b) el régimen de 
permisos a que tenga derecho de acuerdo con la normativa 
vigente; y c) las condiciones de rescisión anticipada de la 
práctica en caso de incumplimiento de sus términos.  
Todo esto, de conformidad con lo establecido el Real 
Decreto 592/2014, de 11 de julio.

La práctica podrá ser interrumpida por cualquiera de la 
partes por motivos justificados, comunicándolo a la otra por 
escrito, con una antelación de quince días, a la otra parte y a 
la persona estudiante, y si esto no fuera posible, en el plazo 
de cinco días desde su interrupción.

QUINTA. Tutores de las prácticas.

La Agencia Valenciana Antifraude asignará un/a 
funcionario/a, que actuará como tutor/a de las prácticas, 
en los términos fijados por el programa correspondiente. 
La Universidad designará, a su vez, un/a tutor/a que 
supervisará y valorará la práctica realizada por la persona 
estudiante.

La Agencia Valenciana Antifraude facilitará a los/las tutores 
responsables de la Universidad CEU UCH el acceso a los 
locales donde los estudiantes hagan prácticas, en compañía 
del tutor/a correspondiente de la Agencia, siempre que 
la visita se efectúe por motivos relacionados con estas y 
durante su realización.

Al finalizar las prácticas formativas, la Universidad CEU UCH 
reconocerá la labor realizada por los tutores de la Agencia 
Valenciana Antifraude, por medio de la expedición del 
correspondiente certificado que indique la actividad ejercida.

SEXTA. Obligaciones de los estudiantes.

La CEU UCH y el tutor/a de la Agencia Valenciana 
Antifraude informarán a la persona estudiante que queda 
sujeta al régimen de dedicación que se establezca en el 
programa, que esta obligada a observar toda diligencia en 
las tareas que se le encomienden y que debe mantenerse en 
contacto con sus tutores.

TERCERA. Modalitats de les pràctiques.

A l’empara del present Conveni, podran realitzar-se en 
l’Agència Valenciana Antifrau les pràctiques curriculars que 
es configuren com a activitats acadèmiques integrants del 
Pla d’Estudis de què es tracte, a què es refereix l’article 4.a 
del Reial Decret 592/2014, d’11 de juliol.

La persona estudiant no tindrà, en cap cas, cap relació 
laboral amb l’Agència Valenciana Antifrau als efectes 
previstos en el Reial Decret 592/2014, d’11 de juliol, pel 
qual es regulen les pràctiques acadèmiques externes dels 
estudiants universitaris; ni generara per a aquesta Agència 
obligació de pagament alguna a la Seguretat Social.

QUARTA. Dedicació i duració de les pràctiques.

Per cada pràctica se subscriurà un document en el qual es 
reflectiran, entre altres, les dades referents a la persona 
estudiant i la seua titulació, la duració i el període de 
realització de la pràctica, les activitats que es van realitzar 
i l’assignació dels tutors de l’Agència Valenciana Antifrau i 
de la Universitat. Així mateix, haurà de constar en aquest 
document: a) el projecte formatiu objecte de la pràctica a 
realitzar per la persona estudiant; b) el règim de permisos 
al fet que tinga dret d’acord amb la normativa vigent; i c) 
les condicions de rescissió anticipada de la pràctica en cas 
d’incompliment dels seus termes. Tot això, de conformitat 
amb el que s’estableix el Reial Decret 592/2014, d’11  
de juliol.

La pràctica podrà ser interrompuda per qualsevol de la 
parts per motius justificats, comunicant-ho  per escrit, amb 
una antelació de quinze dies, a l’altra part i a la persona 
estudiant, i si això no fora possible, en el termini de cinc dies 
des de la seua interrupció.

CINQUENA. Tutors de les pràctiques.

L’Agència Valenciana Antifrau assignarà un/a funcionari/a, 
que actuarà com a tutor/a de les pràctiques, en els termes 
fixats pel programa corresponent. La Universitat designarà, 
al seu torn, un/a tutor/a que supervisarà i valorarà la 
pràctica realitzada per la persona estudiant.

 
L’Agència Valenciana Antifrau facilitarà als/a les tutors/es 
responsables de la Universitat CEU UCH l’accés als locals 
on els estudiants facen pràctiques, en companyia del tutor/a 
corresponent de l’Agència, sempre que la visita s’efectue per 
motius relacionats amb aquestes i durant la seua realització.

 
En finalitzar les pràctiques formatives, la Universitat CEU 
UCH reconeixerà la labor realitzada pels tutors de l’Agència 
Valenciana Antifrau, per mitjà de l’expedició del correspo-
nent certificat que indique l’activitat exercida.

SEXTA. Obligacions dels estudiants.

La CEU UCH i el tutor/a de l’Agència Valenciana Antifrau 
informaran la persona estudiant que queda subjecta al règim 
de dedicació que s’establisca en el programa, que aquesta 
obligada a observar tota diligència en les tasques que se li 
encomanen i que ha de mantindre’s en contacte amb els 
seus tutors.
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Así mismo, la persona estudiante únicamente tendrá 
acceso a la información que le sea facilitada por el tutor/a 
de la Agencia, y se le informará de que forma parte de 
sus obligaciones el deber de abstenerse de accede a los 
documentos, datos y demás información que se hallen en 
poder de la Agencia, así como la prohibición de facilitar el 
acceso de una tercera persona a dicha información.

Igualmente, se informará al alumno/a de que, aún después 
de finalizar las prácticas, continuará su obligación de guardar 
riguroso secreto respecto de todas las informaciones 
adquiridas con ocasión de la realización de aquéllas y 
relativas al centro donde las realizó, sus integrantes o su 
actividad; y de que ningún documento entregado por la 
Agencia al alumno/a podrá ser utilizado para distintos fines 
de los que motivaron su entrega.

En todo caso, los/las estudiantes en practicas estarán 
sujetos a cualquier otra obligación prevista en la normativa 
aplicable.

SÉPTIMA. Protección de datos de carácter personal

Ambas partes se comprometen al cumplimiento de buena 
fe de cuantas disposiciones se deriven de lo dispuesto por 
el Reglamento (UE) 2016/679 del Parlamento Europeo y del 
Consejo, de 27 de abril de 2016, General de Protección de 
Datos (en adelante, RGPD), en el tratamiento tanto de los 
datos personales contenidos en el presente Convenio como 
de aquellos que sean necesarios con motivo de la gestión 
del mismo, mostrando especial diligencia en el cumplimiento 
de lo recogido en los artículos 5 y 32 del citado Reglamento. 
Para cuantos datos personales puedan surgir de la firma del 
presente Convenio o de la relación regulada en él, que estén 
amparados por el RGPD, las partes se comprometen a cumplir 
con las obligaciones y derechos regulados en la citada norma-
tiva, así como en las demás normativas vigentes y aplicables en 
materia de protección de datos de carácter personal.

Cada Anexo determinará el alcance y efectos de la cesión 
que hubiere que efectuar, en su caso, de los datos de 
carácter personal pertenecientes al estudiante.

 
OCTAVA. Carácter no laboral.

La Agencia Valenciana Antifraude y la Universidad CEU UCH 
no adquirirán otras obligaciones y compromisos que los 
estipulados en este Convenio. En particular, no derivará para 
esta Agencia ninguna obligación de carácter laboral, puesto 
que la relación que se establece no tiene esa condición, ni 
de Seguridad Social.

Cualquier eventualidad que pudiera producirse durante 
la realización de las prácticas será cubierta por el Seguro 
Escolar y por una Póliza de Responsabilidad Civil a subscribir 
por la Universidad CEU UCH. Para los estudiantes que no 
disfruten del seguro escolar, la CEU UCH tendrán subscrita, 
además, una Póliza de Accidentes que cubrirá los posibles 
riesgos durante el periodo de prácticas.

En ningún caso y bajo ningún concepto la Agencia 
Valenciana Antifraude podrá cubrir un puesto de trabajo 
con los/las estudiantes en prácticas, ni siquiera con carácter 
eventual o interino, durante el periodo establecido para la 
realización de las mismas.

Així mateix, la persona estudiant únicament tindrà accés a 
la informació que li siga facilitada pel tutor/a de l’Agència, 
i se l’informarà que forma part de les seues obligacions el 
deure d’abstindre’s d’accedir als documents, dades i altra 
informació que es troben en poder de l’Agència, així com la 
prohibició de facilitar l’accés d’una tercera persona a aquesta 
informació.

Igualment, s’informarà l’alumne/a que, encara després de 
finalitzar les pràctiques, continuarà la seua obligació de 
guardar rigorós secret respecte de totes les informacions 
adquirides en ocasió de la realització d’aquelles i relatives 
al centre on les va realitzar, els seus integrants o la seua 
activitat; i que cap document entregat per l’Agència a 
l’alumne/a podrà ser utilitzat per a diferents finalitats dels 
quals van motivar el seu lliurament.

En tot cas, els/les estudiants en practiques estaran subjectes 
a qualsevol altra obligació prevista en la normativa aplicable.

 
SETENA. Protecció de dades de caràcter personal

Totes dues parts es comprometen al compliment de bona 
fe de quantes disposicions es deriven del que es disposa 
pel Reglament (UE) 2016/679 del Parlament Europeu i 
del Consell, de 27 d’abril de 2016, General de Protecció 
de Dades (d’ara en avant, RGPD), en el tractament tant de 
les dades personals continguts en el present Conveni com 
d’aquells que siguen necessaris amb motiu de la gestió 
d’aquest, mostrant especial diligència en el compliment 
del recollit en els articles 5 i 32 del citat Reglament. Per a 
quantes dades personals puguen sorgir de la signatura del 
present Conveni o de la relació regulada en ell, que estiguen 
emparats pel RGPD, les parts es comprometen a complir 
amb les obligacions i drets regulats en la citada normativa, 
així com en les altres normatives vigents i aplicables en 
matèria de protecció de dades de caràcter personal.

Cada Annex determinarà l’abast i efectes de la cessió que 
calguera efectuar, en el seu cas, de les dades de caràcter 
personal pertanyents a l’estudiant.

 
OCTAVA. Caràcter no laboral.

L’Agència Valenciana Antifrau i la Universitat CEU UCH 
no adquiriran altres obligacions i compromisos que els 
estipulats en aquest Conveni. En particular, no derivarà 
per a aquesta Agència cap obligació de caràcter laboral, ja 
que la relació que s’estableix no té aqueixa condició, ni de 
Seguretat Social.

Qualsevol eventualitat que poguera produir-se durant la 
realització de les pràctiques serà coberta pel Segur Escolar 
i per una Pòlissa de Responsabilitat Civil a subscriure per la 
Universitat CEU UCH. Per als estudiants que no gaudisquen 
del segur escolar, la CEU UCH tindran subscrita, a més, una 
Pòlissa d’Accidents que cobrirà els possibles riscos durant el 
període de pràctiques.

En cap cas i en cap concepte l’Agència Valenciana Antifrau 
podrà cobrir un lloc de treball amb els/les estudiants en 
pràctiques, ni tan sols amb caràcter eventual o interí, durant 
el període establit per a la realització d’aquestes.
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NOVENA. Certificación de las prácticas formativas.

Al finalizar el periodo de prácticas, la Agencia Valenciana 
Antifraude expedirá un certificado a los/las estudiantes, con 
mención expresa de la duración de las prácticas, la actividad 
fundamental desarrollada y la evaluación de su rendimiento. 
Igualmente, deberá cumplimentar un cuestionario que le 
será facilitado por la Universidad.

DÉCIMA. Comisión de seguimiento.

Se constituirá una comisión paritaria de seguimiento del 
presente Convenio de Cooperación Educativa formada por 
un representantes de cada una de las partes. Las funciones 
de esta comisión serán, entre otras, la resolución de las 
incidencias que pudieran surgir en la aplicación del mismo, 
así como realizar el seguimiento y evaluación de la colabo-
ración. El funcionamiento de la comisión se ajustará a lo 
previsto en los artículos 15 y siguientes de la Ley 40/2015, 
de 1 de octubre, de Régimen Jurídico del Sector Público (en 
adelante, LRJSP).

La comisión se reunirá siempre que lo considere conveniente 
alguna de las partes y, en cualquier caso, una vez el año.

UNDÉCIMA. Aspectos económicos.

La aplicación y la ejecución de este Convenio, incluyéndose 
con este fin todos los actos jurídicos que pudieran dictarse 
en su ejecución y desarrollo, no podrán implicar obligaciones 
económicas para la Agencia Valenciana Antifraude, que 
atenderá las obligaciones derivadas del convenio con sus 
medios personales y materiales.

DUODÉCIMA. Vigencia.

El presente Convenio produce efectos desde el momento de 
su firma y extenderá su vigencia, de acuerdo con lo estable-
cido en el artículo 49 h.1º), de la LRJSP durante cuatro años, 
siendo prorrogable a su término, por igual período, mediante 
acuerdo expreso que deberá formalizarse, como mínimo, 
con un mes de antelación a su expiración.

DECIMOTERCERA. Modificación y denuncia del convenio.

Las partes podrán modificar o denunciar de mutuo acuerdo 
el presente convenio en cualquier momento.

Cualquiera de las partes puede denunciar el convenio en 
cualquier momento una vez transcurrido el primer año 
de vigencia, mediante escrito dirigido a la otra parte. La 
extinción producirá efectos una vez transcurridos tres meses 
desde que la denuncia se comunique fehacientemente a la 
otra parte, sin perjuicio que se finalicen las actuaciones ya 
iniciadas que se tengan que llevar a cabo por razones de 
interés público.

DECIMOCUARTA. Extinción y resolución del convenio.

El presente Convenio se extinguirá por la concurrencia de 
cualquiera de las causas establecidas en el artículo 51 de  
la LRJSP, que son las siguientes:

a) El transcurso del plazo de vigencia del Convenio sin 
haberse acordado la prórroga del mismo.

NOVENA. Certificació de les pràctiques formatives.

En finalitzar el període de pràctiques, l’Agència Valenciana 
Antifrau expedirà un certificat als/a les estudiants, amb 
esment exprés de la duració de les pràctiques, l’activitat 
fonamental desenvolupada i l’avaluació del seu rendiment. 
Igualment, haurà d’emplenar un qüestionari que li serà 
facilitat per la Universitat.

DÈCIMA. Comissió de seguiment.

Es constituirà una comissió paritària de seguiment del 
present Conveni de Cooperació Educativa formada per 
un representant de cadascuna de les parts. Les funcions 
d’aquesta comissió seran, entre altres, la resolució de les 
incidències que pogueren sorgir en l’aplicació d’aquest, així 
com realitzar el seguiment i avaluació de la col·laboració. El 
funcionament de la comissió s’ajustarà al que es preveu en 
els articles 15 i següents de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, 
de Règim Jurídic del Sector Públic (d’ara en avant, LRJSP).

 
La comissió es reunirà sempre que ho considere convenient 
alguna de les parts i, en tot cas, una vegada l’any.

ONZENA. Aspectes econòmics.

L’aplicació i l’execució d’aquest Conveni, incloent-se a 
aquest efecte tots els actes jurídics que pogueren dictar-se 
en la seua execució i desenvolupament, no podran implicar 
obligacions econòmiques per a l’Agència Valenciana 
Antifrau, que atendrà les obligacions derivades del conveni 
amb els seus mitjans personals i materials.

DOTZENA. Vigència.

El present Conveni produeix efectes des del moment de 
la seua signatura i estendrà la seua vigència, d’acord amb 
el que s’estableix en l’article 49 h.1r), de la LRJSP durant 
quatre anys, sent prorrogable al seu terme, per igual període, 
mitjançant acord exprés que haurà de formalitzar-se, com a 
mínim, amb un mes d›antelació a la seua expiració.

TRETZENA. Modificació i denúncia del conveni.

Les parts podran modificar o denunciar de mutu acord el 
present conveni en qualsevol moment.

Qualsevol de les parts pot denunciar el conveni en qualsevol 
moment una vegada transcorregut el primer any de vigència, 
mitjançant escrit dirigit a l’altra part. L’extinció produirà 
efectes una vegada transcorreguts tres mesos des que la 
denúncia es comunique fefaentment a l’altra part, sense 
perjudici que es finalitzen les actuacions ja iniciades que 
s’hagen de dur a terme per raons d’interés públic.

 
CATORZENA. Extinció i resolució del conveni.

El present Conveni s’extingirà per la concurrència de 
qualsevol de les causes establides en l’article 51 de la LRJSP, 
que són les següents:

a) El transcurs del termini de vigència del Conveni sense 
haver-se acordat la pròrroga d’aquest.
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b) El acuerdo unánime de todos los firmantes.

c) El incumplimiento de las obligaciones y compromisos 
asumidos por parte de alguno de los firmantes.

En este caso, cualquiera de las partes podrá notificar a la 
parte incumplidora un requerimiento para que cumpla en 
un determinado plazo con las obligaciones o compromisos 
que se consideran incumplidos. Este requerimiento será 
comunicado a la comisión paritaria de seguimiento prevista 
en la cláusula Décima.

Si trascurrido el plazo indicado en el requerimiento persis-
tiera el incumplimiento, la parte que lo dirigió notificará a la 
otra parte firmante la concurrencia de la causa de resolución 
y se entenderá resuelto el Convenio.

d) Por decisión judicial declaratoria de la nulidad del 
Convenio.

e) Por cualquier otra causa distinta de las anteriores prevista 
en el Convenio o en otras leyes.

 
DECIMOQUINTA. Naturaleza administrativa y jurisdicción 
competente.

El presente Convenio tiene naturaleza administrativa 
y se rige por lo dispuesto en la LRJSP, y también por el 
Reglamento de funcionamiento y régimen interior de 27 de 
junio de 2019 de la Agencia, en especial, el artículo 87 del 
mismo.

Las partes se comprometen a colaborar en todo lo que les 
sea de aplicación para la efectiva adecuación del presente 
Convenio a los trámites previstos en dicha normativa.

La resolución de las controversias que pudieran plantearse 
sobre la interpretación, aplicación, cumplimiento y ejecución 
del presente Convenio tendrán que solucionarse de mutuo 
acuerdo entre las partes, a través de la comisión paritaria 
de seguimiento. Si no pudiera conseguirse este acuerdo, las 
posibles controversias tendrán que ser resueltas, en confor-
midad con lo dispuesto en la Ley 29/1998, de 13 de julio, 
Reguladora de la Jurisdicción Contencioso-Administrativa.

 
DECIMOSEXTA. Publicidad y transparencia.

Ambas partes se comprometen a dar difusión a este 
Convenio mediante la publicación, si procede, en los diarios 
oficiales correspondientes, y en sus sedes electrónicas y 
páginas web.

En estas condiciones queda formalizado el presente 
Convenio que, aprobado por los comparecientes,  
firman en el lugar y fecha señalados.

 
El director de la Agencia de Prevención y Lucha contra el 

Fraude y la Corrupción de la Comunitat Valenciana 
Joan Antoni Llinares Gómez

El rector de la Universidad CEU Cardenal Herrera 
 Vicente Navarro de Luján

b) L’acord unànime de tots els signants.

c) L’incompliment de les obligacions i compromisos assumits 
per part d’algun dels signants.

En aquest cas, qualsevol de les parts podrà notificar a la 
part incomplidora un requeriment perquè complisca en 
un determinat termini amb les obligacions o compromisos 
que es consideren incomplits. Aquest requeriment serà 
comunicat a la comissió paritària de seguiment prevista en la 
clàusula Desena.

Si transcorregut el termini indicat en el requeriment 
persistira l’incompliment, la part que el va dirigir notificarà a 
l’altra part signant la concurrència de la causa de resolució i 
s’entendrà resolt el Conveni.

d) Per decisió judicial declaratòria de la nul·litat del Conveni.

 
e) Per qualsevol altra causa diferent de les anteriors prevista 
en el Conveni o en altres lleis.

 
QUINZENA. Naturalesa administrativa i jurisdicció 
competent.

El present Conveni té naturalesa administrativa i es regeix 
pel que es disposa en la LRJSP, i també pel Reglament de 
funcionament i règim interior de 27 de juny de 2019 de 
l’Agència, especialment, l’article 87 d’aquest.

 
Les parts es comprometen a col·laborar en tot el que els siga 
aplicable per a l’efectiva adequació del present Conveni als 
tràmits previstos en aquesta normativa.

La resolució de les controvèrsies que pogueren plantejar-se 
sobre la interpretació, aplicació, compliment i execució 
del present Conveni hauran de solucionar-se de mutu 
acord entre les parts, a través de la comissió paritària de 
seguiment. Si no poguera aconseguir-se aquest acord, les 
possibles controvèrsies hauran de ser resoltes, de conformi-
tat amb el que es disposa en la Llei 29/1998, de 13 de juliol, 
Reguladora de la Jurisdicció contenciosa administrativa.

 
SETZENA. Publicitat i transparència.

Totes dues parts es comprometen a donar difusió a aquest 
Conveni mitjançant la publicació, si escau, en els diaris 
oficials corresponents, i en les seues seus electròniques i 
pàgines web.

En aquestes condicions queda formalitzat el present 
Conveni que, aprovat pels compareixents, signen en el lloc i 
data assenyalats.

 
El director de l’Agència de Prevenció i Lluita contra el Frau i 

la Corrupció de la Comunitat Valenciana 
Joan A. Llinares Gómez

El rector de la Universitat CEU Cardenal Herrera 
Vicente Navarro de Luján
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